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Τα εμβόλια 
προσαρμόζονται 
στη μετάλλαξη 
του κορωνοϊού
Πιο μεταδοτικός, σύμφωνα 
με βρετανική έρευνα

Το νέοστέλεχοε του κορωνοϊού απο- 
δεικνύεται σαφώε πιο μεταδοτικό, 
γεγονόε που έχει θορυβήσει την 
επιστημονική κοινότητα, ωστόσο, 
όπωε όλα δείχνουν, τα εμβόλια προ
σαρμόζονται στη μετάλλαξη αυτή. 
Σύμφωνα με την έκθεση Βρετανών 
ειδικών, η μετάλλαξη θα μπορούσε 
να αυξήσει κατά 0,5 έωε 0,7 τον δεί
κτη R, τον αριθμό των υγιών ατό
μων που μπορεί να μολύνει έναε 
ασθενήε θετικόε στον κορωνοϊό. Ο 
επικεφαλήε τηε BioNTech, Ουγκούρ 
Σαχίν, εμφανίστηκε χθεε καθησυ- 
χαστικόε, τονίζονταε ότι κατά πά
σα πιθανότητα το εμβόλιο τηε εται- 
ρείαε προστατεύει και έναντι του 
μεταλλαγμένου στελέχουε. Σελ. 9

• Ανταρκτική: Η πανδημία ίου 
κορωνοϊού έχει εξαπλωθεί, πλέον, 
και στις επτά ηπείρους ίου πλανήτη, 
μετά τον εντοπισμό 36 κρουσμάτων 
σε ερευνητικό σταθμό της Χιλής στην 
Ανταρκτική. Σελ. 9
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Ανησυχία για το μεταλλαγμένο στέλεχος
«Η δημοσιοποίηση των βρετανικών στοιχείων αποδεικνύει ότι είναι πράγματι πιο μεταδοτικό», ανέφερε ο Κρίοτιαν Ντρόστεν

Η Ελβετία απαγόρευσε ιη Δευτέρα τις αφίξεις από Βρετανία και επέβαλε αναδρομικά καραντίνα δέκα ημερών σε 
όποιους ταξιδιώτες από εκεί βρίσκονται στη χώρα.

Εντονη ανησυχία προκαλεί το με
ταλλαγμένο στέλεχο$ του κορωνοϊ- 
ού που εντοπίστηκε στη Βρετανία. 
Ακόμα και οι πιο ψύχραιμεε φωνέε 
δεν μπορούν να κρύψουν τον φό
βο έναντι ins εξέλιξηε. Χαρακτηρι
στικά, χθεε, ο Κρίοτιαν Ντρόστεν, 
επικεφαλήε του Ινστιτούτου Ιολο- 
γίαε στο νοσοκομείο Σαριτέ στο 
Βερολίνο, ενώ αρχικά είχε εμφα
νιστεί ιδιαίτερα καθησυχαστικόε, 
έκανε στροφή επισημαίνονταε ότι 
τα νέα δεδομένα για τη μετάλλαξη 
είναι ανησυχητικά. Ειδικότερα, ο 
Γερμανόε επιστήμοναε δήλωσε ότι 
«η δημοσιοποίηση των βρετανικών 
στοιχείων αποδεικνύει ότι το νέο 
στέλεχοε είναι πράγματι πιο μετα
δοτικό από ό,τι έχουμε δει μέχρι 
σήμερα» και προσέθεσε: «Τα πράγ
ματα δεν μοιάζουν καλά».

Την ίδια στιγμή, ο επικεφαλήε 
του Ινστιτούτου Ρόμπερτ Κοχ, Λό- 
θαρ Βίλερ, δεν απέκλεισε το ενδε
χόμενο το μεταλλαγμένο στέλεχοε 
να βρίσκεται ήδη στη Γερμανία. 
«Η εξέλιξη ins πανδημίαε επιδει
νώνεται», ανέφερε και προειδο
ποίησε τουε συμπατριώτεε του 
ότι οι επόμενεε εβδομάδεε θα εί
ναι δύσκολεε, καθώε και ότι είναι 
επιτακτικό να μειώσουν κατά το 
δυνατόν τιε κοινωνικέε τουε επα- 
φέε τιε ημέρεε των γιορτών. Ανα- 
φερόμενοε στο μέλλον, ο δρ Βίλερ 
εκτίμησε ότι πιθανώε ο κορωνοϊόε 
να αποδυναμωθεί και να προκα
λεί ηπιότερα συμπτώματα, όπωε 
συνήθωε συμβαίνει με τουε ιούε 
που μεταπηδούν στον άνθρωπο 
από τα ζώα. Μέχρι τότε, ωστόσο, 
εξαιτίαε τηε ανησυχίαε που γεννά 
το μεταλλαγμένο στέλεχοε, το Βε
ρολίνο αποφάσισε να παρατείνει, 
μέχρι τιε 6 Ιανουάριου, το κλείσι
μο των συνόρων τηε Γερμανίαε με 
τη Βρετανία και τη Νότια Αφρι-

BioNTech και Pfizer 
ανακοίνωσαν την απο
στολή 12,5 εκατ. δόσεων 
του εμβολίου στην Ε.Ε.
- Ασφυκτικές πιέσεις 
στον Τζόνσον 
για την επιβολή 
καθολικού lockdown.
κή. Αιτιολογώνταε την απόφαση ο 
υπουργόε Υγείαε, Γενε Σπαν, τόνι
σε: «Θέλουμε να αποφύγουμε όσο 
είναι δυνατόν να αναπτυχθεί μια 
πιθανώε πιο επικίνδυνη μετάλλαξη 
του ιού στην ηπειρωτική Ευρώπη».

Μετά την έξαρση των κρουσμά
των COVID-19 σε περιοχέε τηε Αγ- 
γλίαε, η Ευρωπαϊκή Επιτροπή συ
νέστησε χθεε την αποφυγή όσων 
ταξιδιών στην Βρετανία δεν είναι 
απολύτωε αναγκαία. Οι απαγορεύ- 
σειε πτήσεων και σιδηροδρομικών 
συνδέσεων, ωστόσο, αναφέρει η 
Κομισιόν, που επιβλήθηκαν από 
πολλά κράτη, πρέπει να αρθούν 
δεδομένηε τηε ανάγκηε διασφάλι- 
σηε των αναγκαίων ταξιδιών και 
αποφυγήε διακοπών τηε αλυσίδαε 
εφοδιασμού.

Επί ποδόε πολέμου βρίσκεται 
η Βρετανία, όπωε ήταν αναμενό
μενο. Ο πρωθυπουργόε Μπόριε 
Τζόνσον δέχεται ασφυκτικέε πι- 
έσειε για την επιβολή καθολικού

lockdown από τουε επιστημονι- 
κούε συμβούλουε του, οι οποίοι 
προειδοποιούν ότι η αδράνεια και 
η καθυστέρηση μπορεί να προκα- 
λέσουν δεκόδεε χιλιόδεε θανότουε 
και να πυροδοτήσουν μία «ανθρώ
πινη και οικονομική τραγωδία». Η 
πρωθυπουργόε τηε Σκωτίαε, Νί- 
κολα Στέρτζον, ενημέρωσε χθεε 
τουε βουλευτέε για την πιθανότη
τα επιβολήε lockdown στη Σκωτία 
τιε επόμενεε ημέρεε, προκειμένου 
να αποτραπεί η διασπορά του με
ταλλαγμένου στελέχουε.

Σε μία άλλη εξέλιξη, σταθερή 
κρίνεται η κατάσταση τηε υγείαε 
του Γάλλου προέδρου Εμανουέλ 
Μακράν, σύμφωνα με ανακοίνωση 
τηε γαλλικήε προεδρίαε.

Αισιόδοξα φαίνονται τα νέα 
όσον αφορά την επάρκεια εμβολι- 
αστικών δόσεων στην Ε.Ε. Χθεε, οι 
BioNTech και Pfizer ανακοίνωσαν 
την αποστολή 12,5 εκατομμυρίων 
δόσεων του εμβολίου τουε, γύρω 
στα τέλη τηε χρονιάε. Πρόκειται 
για μία ποσότητα ικανή για τον 
εμβολιασμό 6,25 εκατομμυρίων 
Ευρωπαίων πολιτών.

Αγώνα δρόμου κάνουν οι Αρχέε 
τηε Ελβετίαε προκειμένου να εντο
πίσουν περίπου 10.000 επισκέπτεε 
προερχόμενουε από τη Βρετανία, 
που κατά πάσα πιθανότητα ήδη 
απολαμβάνουν τα χειμερινά σπορ 
τουε στα ελβετικά χωριά των Αλ
πεων. Η Ελβετία απαγόρευσε τη 
Δευτέρα τιε αφίξειε από Βρετανία 
και επέβαλε αναδρομικά καραντίνα 

§ δέκα ημερών σε όποιουε ταξιδιώ- 
I τεε από εκεί βρίσκονται στη χώρα.
cc.ο

I Αντιπροσωπεία του ΠΟΥ
ί Στη Γουχάν οι επιστήμονεε 

ετοιμάζονται να υποδεχθούν την 
αντιπροσωπεία του Παγκόσμιου 
Οργανισμού Υγείαε (ΠΟΥ), με την 
οποία θα συνεργαστούν για τον 
εντοπισμό τηε προέλευσηε του 
κορωνοϊού. Σε αυτό το πλαίσιο, 
χθεε η Κινέζα καθηγήτρια Σι Ζεν- 
γκί, που στοχοποιήθηκε όταν την 
κατηγόρησαν ότι ο κορωνοϊόε διέ
φυγε από το εργαστήριο Ιολογίαε 
τηε Γουχάν, ανακοίνωσε ότι είναι 
πρόθυμη να δεχθεί το κλιμάκιο του 
ΠΟΥ προκειμένου να αποκλειστεί 
το ενδεχόμενο.

Τέλοε, ο κορωνοϊόε έχει εξα
πλωθεί πλέον σε όλο τον κόσμο, 
και στιε 7 ηπείρουε. Τώρα έφτασε 
και στην Ανταρκτική, καθώε 39 
μέλη των ενόπλων δυνάμεων τηε 
Χιλήε, που παραμένουν σε ερευ
νητικό σταθμό στη Λευκή Ηπειρο, 
προσβλήθηκαν από τον ιό.

Το εμβόλιο

Ανησυχία επικρατεί σχε
τικά με την αποτελεσματι- 
κότητα των εμβολίων κατά 
της C0VID-19 έναντι του 
μεταλλαγμένου στελέχους 
του κορωνοϊού. 0 επικε
φαλής της BioNTech, Ου- 
γκούρ Σαχίν, εμφανίστη
κε χθες καθησυχαστικός, 
τονίζοντας ότι κατά πάσα 
πιθανότητα το εμβόλιο της 
εταιρείας προστατεύει και 
έναντι του μεταλλαγμένου 
στελέχους. Ακόμα, όμως, 
και αν αυτή η εκτίμηση 
αποδειχθεί λανθασμένη, 
τόνισε, η προσαρμογή της 
σύνθεσης του σκευάσμα
τος στα νέα δεδομένα δεν 
θα χρειαστεί περισσότε
ρο από έξι εβδομάδες. «Το 
εμβόλιο που αναπτύξα
με με την Pfizer περιέχει 
περισσότερο από 1.000 
αμινοξέα και μόλις εννέα 
έχουν αλλάξει. Πρακτικά η 
πρωτεϊνική ακίδα, στόχος 
του εμβολίου, έχει παρα- 
μείνει αναλλοίωτη», εξήγη
σε. Επίσης, αναφερόμενος 
στην ανατροπή της κανο
νικότητας λόγω της παν
δημίας, είπε ότι πρέπει να 
επαναπροσδιορίσουμε την 
έννοια. «0 κορωνοϊός θα 
είναι μαζί μας την επόμενη 
δεκαετία και οφείλουμε να 
αναμένουμε εξάρσεις του» 
τόνισε, προσθέτοντας ότι 
η επίδραση των εμβολίων 
δεν θα φανεί φέτος αλλά 
τον επόμενο χειμώνα.
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ΣΧΟΛΙΟ
Της Ταςουλας Επτακοιλη

Εσείς, γιατρέ μου, 
θα εμβολιαστείτε;

Ε
ίμαι σίγουροε ότι ένα ποσοστό γιατρών 
και νοσηλευτών, που θα φτάσει το 
30%-35%, δεν θα εμβολιαστεί άμεσα. 
Δεν θα αρνηθούν, βέβαια, αλλά θα πουν αυ

τό που λένε αρκετοί Ελληνεε: “Θα περιμένω 
να δω πρώτα τι θα συμβεί στουε άλλουε, που 
θα κάνουν το εμβόλιο, και μετά θα αποφασί
σω”», δήλωσε χθεε στην πρωινή εκπομπή του 
ΣΚΑΪ ο καθηγητήε Πνευμονολογίαε και Εντα- 
τικήε Θεραπείαε Θεόδωροε Βασιλακόπουλοε.

Τέτοιεε προβλέψειε δεν είναι καινού ρ- 
γιεε. Στο εξωτερικό ακούγονται πολλέε ανή- 
συχεε φωνέε ήδη από την αρχή του φθινο
πώρου. Σε αρκετέε χώρεε, μάλιστα, έχουν 
επιβεβαιωθεί και από έρευνεε - πολύ πριν 
ξεκινήσουν οι εμβολιασμοί. Σύμφωνα με 
μία από αυτέε, στο Ισραήλ, 22% των για
τρών και 39% των νοσηλευτών είναι είτε 
αναποφάσιστοι είτε απρόθυμοι να κάνουν 
το εμβόλιο. Σύμφωνα με μιαν άλλη, πολύ 
πρόσφατη, στιε ΗΠΑ, μόνο το ένα τρίτο 
του ιατρονοσηλευτικού προσωπικού δη
λώνει ότι θα εμβολιαστεί αμέσωε μόλιε το 
εμβόλιο είναι διαθέσιμο. Οι υπόλοιποι δεν 
αποκλείουν να το κάνουν, απλώε σκοπεύ
ουν να το... τρενάρουν, όσο μπορούν.

Ολεε οι σχετικέε έρευνεε που έχουν γίνει 
ώε τώρα αναδεικνύουν ένα ακόμη ενδιαφέ
ρον στοιχείο, έχουν έναν κοινό παρονομα
στή: όχι απλώε πρόθυμοι αλλά αποφασι
σμένοι να εμβολιαστούν είναι οι γιατροί 
και νοσηλευτέε που εργάζονται σε μονάδεε 
COVID-19: λένε «ναι» στο εμβόλιο, χωρίε 
αστερίσκουε, σε ποσοστό που ξεπερνά το 
94%. Είναι αναμενόμενο. Εκείνοι ξέρουν. 
Εχουν δει ανθρώπουε ακόμη και χωρίε κα
νένα υποκείμενο νόσημα να υποφέρουν, 
να παλεύουν για να πάρουν μιαν ανάσα, 
να διασωληνώνονται, να φεύγουν από τη 
ζωή ολομόναχοι. Δεν κάνουν το λάθοε να 
υποτιμήσουν τον αντίπαλο και θα χρησιμο
ποιήσουν το πιο αποτελεσματικό όπλο που 
υπάρχει αυτή τη στιγμή για να τον αντιμετω
πίσουν: την ανοσία μέσω του εμβολιασμού.

Θα είχε ενδιαφέρον να μάθουμε πώε θα 
υποδεχθεί το ελληνικό ιατρονοσηλευτικό 
προσωπικό την έναρξη των εμβολιασμών. 
Υπάρχουν στοιχεία; Εχει εκπονηθεί από 
πλευράε του υπουργείου Υγείαε κάποιο σχέ
διο σε περίπτωση που οι απρόθυμοι δεν εί
ναι ευάριθμοι; Πώε θα συνεχίσουν να ερ
γάζονται οι ανεμβολίαστοι; Ποιεε θα είναι 
οι δικλίδεε ασφαλείαε για τουε ασθενείε;

Ψιλά γράμματα, θα μου πείτε. Εδώ δεν 
γνωρίζουμε καν πόσοι γιατροί και νοση
λευτέε έχουν νοσήσει από C0VID-19, πό
σοι είναι σε καραντίνα αυτή τη στιγμή και, 
κυρίωε, πόσοι έχουν χάσει τη ζωή τουε.

Εναε ελέφανταε με ιατρική μπλούζα ίσωε 
υπάρχει στο δωμάτιο. Μόνο ο κ. Βασιλακό- 
πουλοε τον βλέπει;
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Η Πρόεδρος στον «Ευαγγελισμό»
Στον «Ευαγγελισμό» αναμένεται να εμβολιαστεί η 
Πρόεδροε τηε Δημοκρατίαε Κατερίνα Σακελλαρο- 
πούλου, το πρωί τηε Κυριακήε, χωρίε η ώρα να είναι 
ακόμα ξεκαθαρισμένη. Η Πρόεδροε θέλει, άλλωστε, 
να δώσει πρώτη το μήνυμα στουε πολίτεε και θα 
βρεθεί σε ένα από τα νοσοκομεία του κέντρου, ενώ, 
βεβαίωε, ο εμβολιασμόε θα καλυφθεί σε ζωντανή 
σύνδεση και από την ΕΡΤ.Όπωε μαθαίνουμε, το πα
ράδειγμά τηε θα ακολουθήσουν και οι υπόλοιποι πο
λιτικοί αρχηγοί.Ήδη ο Κυριάκοε Μητσοτάκηε έχει 
ανακοινώσει ότι θα εμβολιαστεί την ίδια ημέρα, κάτι 
που θα κάνουν και οι υπόλοιποι, έστω και με μερικέε 
ημέρεε διαφορά. Η στήλη διατηρεί μια μικρή επιφύ
λαξη για τον Κυριάκο Βελόπουλο, απλώε επειδή δεν 
έχουμε ενημερωθεί για το τι θα πράξει.



5;CONTENTS

1  Επαναλειτουργία Περιφερειακού Ιατρείου
Media: POLITICAL Page: 19 Published at: 23-12-2020

Author: Surface: 118.14 cm² Circulation: 0

Subjects: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Επαναλειτουργία
Περιφερειακού
Ιατρείου
Την επαναλειτουργία του 
Περιφερειακού Ιατρείου 
Αναβύσσου ζητάει ο δήμαρ- 
xos Σαρωνικού Πέτρος Φι
λίππου. καθώς και την άμεση 
στελέχωσή του Κέντρου 
Υγείας Καλυβιών με επιπλέ
ον ειδικότητες. Ο δήμαρχος 
υποστηρίζει ότι το Κέντρο 
Υγείας έγινε Κέντρο Αναφο
ράς για τον κορονοϊό, με 
αποτέλεσμα να είναι ιδιαίτε
ρα αυξημένες οι ανάγκες πα
ροχής υπηρεσιών υγείας 
στην ευρύτερη περιοχή.
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Ετοιμάζουν εμβόλιο και για τη μετάλλαξη

■ Η BioNTech μπορεί να παράγει σε έξι εβδομάδεε 
σκεύασμα για να χτυπηθεί το νέο μολυσματικό 
στέλεχοε του ιού που εμφανίστηκε στην ΑγγλίαΕ

κτακτη συνεδρίαση των 
μελών του μέσα στο επό
μενο διάστημα, ώστε να 
συζητηθούν οι στρα
τηγικές αντιμετώπισης 
του νέου, πιο μολυσματικού στελέ
χους του κορονοϊού που εμφανί

στηκε στη Βρετανία θα συγκαλέσει 
ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας 
(ΠΟΥ), όπως δήλωνε χθες ο επικε
φαλής του ευρωπαϊκού του τμήμα
τος. «0 περιορισμός τωνταξιδιών για 
να ανακοπεί η εξάπλωση είναι μια 
φρόνιμη κίνηση έως ότου έχουμε 
καλύτερες πληροφορίες.

Οι εφοδιαστικές αλυσίδες για 
απαραίτητα προϊόντα και τα απαραί
τητα ταξίδια θα πρέπει να συνεχί- 
σουν να είναι δυνατά» ανέφερε χα
ρακτηριστικά ο περιφερειακός διευ
θυντής του ΠΟΥ Χανς Κλούγκε σε

ανάρτησή του twitter, παροτρύνο
ντας την εφαρμογή αυξημένων προ- 
ληπηκών μέτρων.

Ταυτόχρονα, χθες, η γερμανική 
εταιρία βιοτεχνολογίας BioNTech 
-όπως τόνιζε ο διευθυντής της Ου- 
γκούρ Σαχίν- είναι σε θέση να δια
θέσει νέο εμβόλιο σε διάστημα έξι 
εβδομάδων σε περίπτωση μετάλλα
ξης του ιού, επιχειρώντας να στείλει 
μήνυμα ελπίδας και καθησυχασμού 
της διεθνούς κοινότητας έπειτα από

τα τελευταία νέα. «Τεχνικά είμαστε 
σε θέση να διαθέσουμε ένα νέο εμ
βόλιο σε διάστημα έξι εβδομάδων. 
Βασικά, η ομορφιά της τεχνολογί
ας του αγγελιοφόρου RNA είναι όη 
μπορούμε να αρχίσουμε απευθείας 
την ανάπτυξη ενός εμβολίου που μι
μείται στην εντέλεια μια νέα μετάλ
λαξη» εξήγησε χαρακτηρισηκά. Ενώ 
πρόσθεσε ότι είναι «εξαιρετικά πι
θανό» το σημερινό εμβόλιο να είναι 
αποτελεσματικό και κατά του νέου

στελέχους. Η ευρωπαϊκή ρυθμισηκή 
Αρχή (ΕΜΑ) διαβεβαίωσε από την 
πλευρά της ότι δεν υπάρχει κανένα 
στοιχείο που να επιτρέπει να ειπω
θεί ότι το εμβόλιο Pfizer-BioNTech 
δεν προστατεύει και από το νέο στέ
λεχος του ιού κι ενώ τόσο η εν λόγω 
κοινοπραξία όσο και η Modema δο
κιμάζουν ήδη τα εμβόλιά τους για να 
διαπιστώσουν εάν λειτουργούν κα
τά της νέας μεταλλαγμένης εκδοχής 
του Covid-19.

Ολα αυτά συμβαίνουν ενώ οι 
εταιρίες BioNTech και Pfizer θα απο- 
στείλουν 12.500.000 δόσεις του εμ
βολίου τους κατά του νέου κορονοϊ- 
ού στην Ευρωπαϊκή Ενωση προς το 
τέλος του χρόνου, ώστε να συνεχι
στεί απρόσκοπτα η διαδικασία του 
μαζικού εμβολιασμού του πληθυ
σμού των χωρών-μελών της.
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Τσίπρας:«
Προσλήψεις μόνιμων γιατρών 
και νοσηλευτών ζήτησε χτες ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ κατά την 
επίσκεψή του στην Κατερίνη

► Του ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΛΥΚΕΙΑ

πανδημία δεν έχει τελειώσει, το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας πρέπει να ενισχυθεί 
και θα είναι μεγάλο λάθος ο εφησυχα
σμός με τον εμβολιασμό. Αυτά τα κα
μπανάκια έκρουσε χθες από την Κα
τερίνη ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ., 
Αλέξης Τσίπρας, αφού είχε ακούσει 
μεταξύ άλλων νοσηλεύτρια του νοσοκο
μείου να λέει ότι «δεν θα αντέξουμε και 
τρίτο κύμα της πανδημίας». Είχε απρό
σμενο ενδιαφέρον η παρουσία του κ. 
Τσίπρα στην πρωτεύουσα ενός νομού 
που διακρίθηκε για τα αντι-ΣΥΡΙΖΑ αι- 
σθήματά του, ιδίως στη διάρκεια των 
εντάσεων για τη Συμφωνία των Πρε- 
σπών όταν παράγοντες της πόλης είχαν 
αρνηθεί ακόμα και να συναντηθούν με 
στελέχη τής τότε κυβέρνησης. Χθες 
όμως η εικόνα ήταν πολύ διαφορετική, 
με παράγοντες να του λένε «πρόεδρε, 
θέλουμε τη βοήθειά σας, είναι τραγική 
η κατάσταση». Διατυπώσεις που όπως 
είπαν στην «Εφ.Συν.» τοπικά στελέχη 
του ΣΥΡΙΖΑ «θύμιζαν επανάληψη ημε
ρών του 2015, κάποιοι καταλαβαίνουν 
τι έρχεται»!

Ο κ. Τσίπρας έκανε τον δραματικό 
απολογισμό στις δηλώσεις του: «Για
τροί και νοσηλευτές ξεπέρασαν κι αυτοί 
τα όριά τους προκειμένου να σώσουν 
ανθρώπινες ζωές. Ο απολογισμός δεν 
είναι ιδιαιτέρα θετικός, καθότι και εδώ

Στήριξη του ΕΣΥ τώρα»

είχαμε έναν πολύ μεγάλο αριθμό συ
νανθρώπων μας που τελικά χάθηκαν. 
160 άτομα στον νομό Πιερίας είναι με
γάλος αριθμός». Κι έχει τη σημασία του 
η στατιστική που δείχνει ότι 130 πέθα- 
ναν σε κοινές κλίνες, μόλις 18 σε ΜΕΘ 
και οι υπόλοιποι στα σπίτια τους.

«Εγκληματικά λάθη»
ΓΓ αυτό και η επόμενη αναφορά του 

αρχηγού της αξιωματικής αντιπολίτευ
σης ήταν στην ανάγκη να στηριχτεί 
το ΕΣΥ, αφού «το δεύτερο κύμα όπως 
φαίνεται βρίσκεται σε μια μικρή ύφε
ση, αλλά δεν πρέπει να γίνουν τα ίδια 
εγκληματικά λάθη που έγιναν από την 
κυβέρνηση ανάμεσα στο πρώτο και στο 
δεύτερο κύμα. Τώρα πρέπει να υπάρξει 
ουσιαστική στήριξη στο ΕΣΥ, να υπάρ

ξουν προσλήψεις μόνιμων γιατρών και 
νοσηλευτών, να υπάρξουν και δομικές 
αλλαγές μέσα από την αναβάθμιση του 
μισθολογίου για να δοθούν κίνητρα σε 
νέους γιατρούς να συνδράμουν το ΕΣΥ. 
Να ενισχυθούν οι οργανισμοί των νο
σοκομείων, που είναι στο 70% σε όλη 
την Ελλάδα. Να υπάρξει και ανταμοιβή 
στους ανθρώπους της πρώτης γραμμής. 
Είναι αδιανόητο αυτοί οι άνθρωποι, που 
κατά τα άλλα τους χειροκροτούσαμε, να 
βρίσκονται στην πρώτη γραμμή και να 
έχουν απώλειες. Το 15% των υγειονομι
κών στο νοσοκομείο εδώ στην Κατερίνη 
νόσησε και κάποιοι πολύ βαριά».

Εχοντας συναντήσει και συνομιλή
σει με τη διοίκηση, γιατρούς και το προ
σωπικό του Νοσοκομείου Κατερίνης ο 
κ. Τσίπρας στηλίτευσε τον χειρισμό του

εμβολιασμού από την κυβέρνηση «διότι 
ο κ. Μητσοτάκης, όπως και το καλοκαίρι 
που μας είπε ότι νίκησε τον κορονοϊό, 
έτσι και τώρα αφήνει να εννοηθεί ότι 
με την έναρξη του εμβολιασμού τελεί
ωσε η πανδημία. Είναι μεγάλο λάθος 
να δημιουργείται η προσδοκία και ο 
εφησυχασμός του τέλους της πανδημί
ας μέσα από τον εμβολιασμό, που είναι 
αναγκαίος και πρέπει να συνδράμουμε 
όλοι για να πετύχει», αλλά όπως σημεί
ωσε η προσδοκία δεν πρέπει να γίνει 
μπούμερανγκ.

Συνταγογράφηση ίων τεστ
Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ ζήτησε και 

πάλι «να υπάρξει η απόφαση για συντα
γογράφηση των διαγνωστικών τεστ και 
η μαζική υλοποίηση τεστ σε ιδιαίτερες 
και κλειστές δομές» και εφαρμογή συν
δυαστικής πολιτικής αντιμετώπισης 
με εμβολιασμό αλλά και με χορήγηση 
φαρμακευτικής θεραπείας, «για να σώ
σουμε όσο περισσότερους ανθρώπους 
γίνεται» όπως είπε χαρακτηριστικά.

Συνοδευόμενος από τις βουλευτίνες 
Μπέτυ Σκούφα και Δώρα Αυγέρη, την 
πρώην υφυπουργό Ελευθερία Χατζηγε- 
ωργίου, και στελέχη του ΣΥΡΙΖΑ Κατε
ρίνης ο κ. Τσίπρας άκουσε τις έντονες 
διαμαρτυρίες και εκκλήσεις του Επι
μελητήριου Κατερίνης, του Εμπορικού 
Συλλόγου, του Σωματείου Επισιτισμού 
και των Ξενοδόχων της περιοχής, οι 
οποίοι του ζητούσαν στήριξη για να 
αντεπεξέλθουν στις δυσκολίες που ήδη 
αντιμετωπίζουν, να διαμαρτύρονται για 
τα «ανεπαρκή μέτρα στήριξης» από την 
κυβέρνηση, να χαρακτηρίζουν την κα
τάσταση «τραγική και κοροϊδία το click 
away», τονίζοντας ότι «μόνο τα πολυκα
ταστήματα και οι μεγάλες πολυεθνικές 
επωφελούνται».
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Μητσοτάκηβ: Εθνικό στοίχημα ο εμβολιασμόβ
ETON ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟ για τον κορονοϊό, ο οποίος αποτελεί «εθνικό στοίχη
μα», καθώς και στο πότε θα έρθει το τέλος της πανδημίας στην Ελλάδα ανα
φέρθηκε ο Κυριάκος Μητσοτάκης στη χθεσινή συνεδρίαση του υπουργικού 
συμβουλίου. 0 πρωθυπουργός τόνισε όη θα συνεχίσουν να τηρούνται τα πε
ριοριστικά μέτρα, τα οποία, όπως φαίνεται, θεωρεί σημαντικά, καθώς -μαζί 
με τους εμβολιασμούς- θα οδηγήσουν στο τέλος της πανδημίας.

«Το ζήτημα του μαζικού εμβολιασμού θα το χαρακτήριζα το μεγάλο εθνι
κό στοίχημα των επόμενων μηνών» είπε συγκεκριμένα ο κ. Μητσοτάκης και 
πρόσθεσε: «Σε αυτό το διάστημα προφανώς θα εξακολουθούν να ισχύουν 
τα μέτρα αποτροπής μετάδοσης του ιού. Αλλά αυτές είναι δύο παράλληλες 
προσπάθειες, βρίσκονται σε πλήρη αλληλεξάρτηση. Οσο πιο πιστά τηρούνται 
τα μέτρα περιορισμού τόσο ευκολότερα θα αίρονται οι περιορισμοί και όσο 
περισσότεροι πολίτες θα εμβολιάζονται τόσο πιο κοντά θα έρχεται και το τέ
λος αυτής της μεγάλης περιπέτειας για κάθε Ελληνίδα και για κάθε Ελληνα».

Ο πρωθυπουργός επανέλαβε ότι οι εμβολιασμοί θα αρχίσουν την προ
σεχή Κυριακή, εφόσον φτάσουν στη χώρα το Σάββατο. Η αρχή θα γίνει από 
την Αθήνα και τη Θεσσαλονίκη και σταδιακά ο εμβολιασμός θα επεκταθεί 
στα περισσότερα από 1.000 εμβολιασηκά κέντρα στην επικράτεια. 0 κ. Μη
τσοτάκης έκανε αναφορά στο σχέδιο για τη διανομή του εμβολίου και την 
ενημέρωση του πληθυσμού. Παράλληλα, ανακοίνωσε τη σύσταση Κυβερνη
τικής Επιτροπής Συντονισμού και Διαχείρισης Εμβολιασμού, με επικεφαλής 
τον γενικό γραμματέα του υπουργείου Υγείας Μάριο Θεμιστοκλέους. Τέλος, 
ανέφερε ότι μέλη της επιτροπής θα είναι ομόλογοι του γενικού γραμματέα 
από τα υπουργεία Ψηφιακής Πολιτικής και Προστασίας του Πολίτη αλλά και 
εκπρόσωπος του αρχηγού ΓΕΕΘΑ.

0 πρωθυπουργός έκανε έναν σύντομο απολογισμό της κυβερνητικής 
δράσης, σημειώνοντας όη, κατά τη διάρκεια του ταραγμένου 2020, ψηφί
στηκαν 113 νομοσχέδια και δρομολογήθηκαν δεκάδες τολμηρές μεταρρυθ
μίσεις. Οσο για το κυβερνητικό σχέδιο για τη νέα χρονιά, ανέφερε όη στό
χος είναι «από τη μια πλευρά, η χώρα να μείνει προσιατευμένη από τον κο- 
ρονοϊό μέχρι να ολοκληρωθεί η διαδικασία του μαζικού εμβολιασμού και, 
από την άλλη, να διαθέτει έναν οικονομικό και κοινωνικό οδικό χάρτη, για 
να πιάσει ξανά το νήμα της μετάβασης στην ομαλότητα και την ανάπτυξη».

«Αυτοψία»
cms ΜΕΘ

ρ» Επισκέψεις σε νοσοκομεία 
■ της Θεσσαλονίκης και της 

κεντρικής Μακεδονίας θα κάνει 
σήμερα ο πρωθυπουργός. Ετσι 
από χθες το βράδυ επρόκεπο να 
βρίσκεται σιη Θεσσαλονίκη και σή
μερα από το πρωί να κάνει εππό- 
που ελέγχους σε νοσοκομεία της 
πόλης και των γύρω νομών, για να 
δει σε ποια κατάσταση βρίσκονται 
οι ΜΕΘ, αλλά και για να μιλήσει με 
γιατρούς και νοσηλευτές για σημα
ντικά θέματα. Παράλληλα θα «απα
ντήσει» και στον Αλέξη Τσίπρα, ο 
οποίος επισκέφθηκε χθες το Νο
σοκομείο Κατερίνης και έριξε ευ
θείες βολές κατά του Εθνικού Συ
στήματος Υγείας. Δεν αποκλείεται 
μετά ης επισκέψεις να κάνει και 
σύσκεψη στα υπουργείο Μακεδο
νίας - Θράκης με τους συνεργάτες 
του και τον υφυπουργό Θόδωρο 
Καράογλου, τον περιφερειάρχη 
Απόστολο Τζπζικώστα και τον δή
μαρχο Θεσσαλονίκης Κωνσταντί
νο Ζέρβα για να ενημερωθεί σχετι
κά με την κατάσταση της πόλης.
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Κορόνεε από Τοίπρα για την ενίσχυση του ΕΣΥ
ΜΠΟΡΕΙ να έκαναν ελάχιστα ο Αλέ- 
ξης Τσότρας και η κυβέρνησή του 
για την ενίσχυση του Εθνικού Συ
στήματος Υγείας, κριτική όμως μπο
ρεί και ασκεί στη σημερινή κυβέρ
νηση, που επίσης έχει κάνει ελάχι
στα για το Νοσοκομείο Κατερίνης, 
το οποίο επισκέφθηκε χθες ο πρό
εδρος του ΣΥΡΙΖΑ.

Ο πρώην πρωθυπουργός τό
νισε την ανάγκη να ενισχυθεί το 
ΕΣΥ και να επιβραβευτούν, ηθικά 
και υλικά, οι άνθρωποι που δίνουν 
τη μάχη στην πρώτη γραμμή, «διό
τι η πανδημία δεν έχει τελειώσει», 
όπως είπε χαρακτηριστικά, μετά τη 
συνάντηση που είχε με τη διοίκηση 
και τους εργαζομένους του Γενικού 
Νοσοκομείου Κατερίνης στην Πιε
ρία. Σε ό,τι αφορά τον εμβολιασμό, 
ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ σημείωσε: 
«Είναι μεγάλο λάθος να δημιουρ- 
γούνται η προσδοκία και ο εφησυ
χασμός του τέλους της πανδημίας 
μέσα από τον εμβολιασμό, που εί
ναι αναγκαίος και πρέπει να συν
δράμουμε όλοι ώστε να πετύχει. Η 
εικόνα που υπάρχει αυτή τη στιγ
μή είναι ότι αυτή η υψηλή καλλι
έργεια προσδοκίας μπορεί να γυ-

Τι δήλωσε από 
τη Θεσσαλονίκη

ρίσει μπούμερανγκ, να μετατραπεί 
σε οργή και σε θυμό από την πλευ
ρά των πολιτών». Οσο για τον ση
μερινό πρωθυπουργό, τόνισε: «Ο 
κ. Μητσοτάκης, όπως και το καλο
καίρι που μας εύτε “νίκησα τον κο- 
ρονοϊό”, αφήνει να εννοηθεί όη με 
την έναρξη του εμβολιασμού τελεί
ωσε η πανδημία. Είχε δεσμευτεί για 
2.000.000 εμβόλια μέσα στον Γενά
ρη. Τελικά, μέχρι το τέλος του Γενά
ρη δεν θα έχουν εμβολιαστεί πάνω 
από 200.000 πολίτες, ενώ με βάση 
των αριθμό των εμβολίων που προ- 
βλέπονται για την Ελλάδα -μέχρι 
σπγμής- μέχρι και το τέλος Μάρτη ο 
αριθμός των δόσεων των εμβολίων 
δεν θα επαρκεί για περισσότερους 
από 600.000 συμπολίτες μας. Αυ
τό είναι το ένα δέκατο έβδομο του 
πληθυσμού».Αμέσως μετά συναντή
θηκε με εκπροσώπους φορέων στο 
Επιμελητήριο Πιερίας, όπου άκουσε 
τα προβλήματά τους και υποσχέθηκε 
ότι θα τους βοηθήσει να τα δημοσι
οποιήσουν, όχι φυσικά να τα λύσει.
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ΤΣΙΠΡΑΣ ΑΠΟ ΠΙΕΡΙΑ 
Να ενισχυθεί 
άμεσα το Εθνικό 
Σύστημα Υγεία$

ΙΣΕΑ.7
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1  άμεσα το Εθνικό Σύστημα Υγεία$
Media: KONTRANEWS Page: 1,7 Published at: 23-12-2020

Τ
ην ανάγκη να ενισχυθεί το εθνι
κό σύστημα υγείας και να επι- 
βραβευθούν, ηθικά και υλικά, 
«οι άνθρωποι που δίνουν τη μάχη στην 

πρώτη γραμμή, διότι η πανδημία δεν 
έχει τελειώσει», τόνισε ο πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία Αλέ- 
ξης Τσίπρας, σε δηλώσεις του μετά τη 
συνάντηση που είχε με τη διοίκηση 
και τους εργαζόμενους του Γενικού 
Νοσοκομείου Κατερίνης, στην Πιερία.

«Το δεύτερο κύμα απ' ό,τι φαί
νεται βρίσκεται σε μια μικρή ύφεση 
αλλά δεν πρέπει να γίνουν τα ίδια 
εγκληματικά λάθη που έγιναν από την 
κυβέρνηση ανάμεσα στο πρώτο και στο 
δεύτερο κύμα», σημείωσε, υπογραμ
μίζοντας πως θα πρέπει να υπάρξει 
άμεση και ουσιαστική ενίσχυση του 
ΕΣΥ. Ο κ. Τσίπρας επισήμανε -μεταξύ 
άλλων- την ανάγκη για άμεσες προ
σλήψεις μόνιμων γιατρών και νοση
λευτών, δομικές αλλαγές μέσα από 
την αναβάθμιση του μισθολογίου για 
να δοθούν κίνητρα σε νέους γιατρούς 
για να συνδράμουν το ΕΣΥ, ενίσχυ
ση των οργανισμών των νοσοκομεί
ων, αλλά και ανταμοιβή στους ανθρώ
πους της πρώτης γραμμής. «Η ένταξη 
των νοσηλευτών στα ΒΑΕ, η μονιμο
ποίηση του επικουρικού προσωπικού 
μέσα από μόνιμες προσλήψεις και η 
αναβάθμιση του μισθολογίου είναι η 
απάντηση σης αγωνίες που διατυπώ
νουν όλοι όσοι κάνουν ό,π περισσότε
ρο μπορούν για να σώσουν ανθρώπι
νες ζωές και τους το οφείλουμε», ανέ
φερε χαρακτηριστικά, υποστηρίζοντας 
πως «η μέχρι τώρα στάση της κυβέρ
νησης ήταν επικοινωνία και προπα
γάνδα, όχι ουσία».

Σε ό,τι αφορά τον εμβολιασμό, ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ- Προοδευτι
κή Συμμαχία σημείωσε ότι σύμφωνα 
με τις έως τώρα ενδείξεις και παρότι 
είναι αναγκαίος, δεν προβλέπεται να 
έχει επιτευχθεί επαρκές τείχος ανοσί
ας στον πληθυσμό ως τον Μάρτιο και 
κάλεσε την κυβέρνηση να προωθήσει 
τη συνταγογράφηση διαγνωστικών 
τεστ και την υλοποίησή τους σε μαζι
κούς χώρους. «Είναι μεγάλο λάθος 
να δημιουργείται η προσδοκία και ο 
εφησυχασμός του τέλους της πανδη

66
Να επιβραβευθούν ηθικά και 
υΠικά οι άνθρωποι που δίνουν 
τη μάχη στην πρώτη γραμμή, 
διότι η πανδημία δεν έχει 
τελειώσει τόνισε ο πρόεδρος 
του ΣΥΡΙΖΑ από την Κατερίνη

μίας μέσα από τον εμβολιασμό, που 
είναι αναγκαίος και πρέπει να συνδρά
μουμε όλοι ώστε να πετύχει», είπε και 
υποστήριξε ότι η εικόνα που υπάρχει 
αυτή τη στιγμή είναι ότι «αυτή η υψη
λή καλλιέργεια προσδοκίας μπορεί να 
γυρίσει μπούμερανγκ, να μετατραπεί 
σε οργή και σε θυμό από την πλευρά 
των πολιτών».

«Ο κ. Μητσοτάκης, όπως και το 
καλοκαίρι που μας είπε "νίκησα τον 
κορωνοϊό", αφήνει να εννοηθεί ότι με 
την έναρξη του εμβολιασμού τελείω
σε η πανδημία. Είχε δεσμευτεί για δύο 
εκατομμύρια εμβόλια μέσα στο Γενά
ρη. Τελική, μέχρι το τέλος του Γενά
ρη δεν θα έχουν εμβολιαστεί πάνω 
από 200.000 πολίτες, ενώ με βάση 
των αριθμό των εμβολίων που προ- 
βλέπονται για την Ελλάδα -μέχρι σηγ- 
μής- μέχρι και το τέλος Μάρτη, ο αριθ

μός των δόσεων των εμβολίων δεν 
θα επαρκεί για περισσότερους από 
600.000 συμπολίτες μας. Αυτό είναι 
το ένα δέκατο έβδομο του πληθυσμού», 
σημείωσε, επισημαίνοντας πως έχου
με μπροστά μας 4-4,5 πολύ δύσκο
λους μήνες, «που μπορεί, ταυτόχρονα 
με τον εμβολιασμό, εάν εφησυχάσου
με, να έχουμε και τρίτο κύμα πανδημί
ας, χωρίς να έχει ενισχυθεί το σύστη
μα υγείας».

Κάλεσε, δε, την κυβέρνηση να προ
χωρήσει με στοιχειώδη ικανότητα στη 
συνταγογράφηση των τεστ, στον έλεγ
χο του πληθυσμού και ταυτόχρονα σε 
μία συνδυαστική πολιτική αντιμετώ
πισης και με εμβολιασμό αλλά και με 
χορήγηση φαρμακευτικής θεραπείας 
«για να σώσουμε όσους περισσότε
ρους ανθρώπους γίνεται».

Ο κ. Τσίπρας αναφέρθηκε και στα

κρούσματα κορωνοϊού στο νομό Πιε
ρίας και γενικότερα στη Β. Ελλάδα, 
λέγοντας ότι οι δύο προηγούμενοι 
μήνες ήταν «πάρα πολύ σκληροί» και 
η κατάσταση συνεχίζει να είναι πάρα 
πολύ δύσκολη. «Και αυτό το επαρχια
κό νοσοκομείο (της Κατερίνης) ξεπέ- 
ρασε τα όρια του. Γιατροί και νοση
λευτές ξεπέρασαν και αυτοί τα όριά 
τους προκειμένου να σώσουν ανθρώ
πινες ζωές», ανέφερε χαρακτηριστικά 
ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ- Προοδευτι
κή Συμμαχία.

Τον κ. Τσίπρα συνόδευαν οι βου
λευτές Μπέτυ Σκούφα και Δώρα Αυγέ- 
ρη, η πρώην υφυπουργός Ε. Χατζηγε- 
ωργίου, πρώην βουλευτές και στελέχη 
του ΣΥΡΙΖΑ από το νομό. Ο κ. Τσίπρας 
συναντάται αυτή την ώρα με εκπρο
σώπους των παραγωγικών φορέων 
του νομού, στο Επιμελητήριο Πιερίας.

Να προχωρήσει ατη 
συνταγογράφηση 
των τεστ και
ταυτόχρονα σε 
μία συνδυαστική 
πολιτική
αντιμετώπισης του 
ζητήματος ζήτησε 
από την κυβέρνηση 
ο Α. Τσίπρας

Τσίπρας: Ενισχνστε το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας
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Κέντρα εμβολιασμού οι εκκλησίες!
Πρώτος και καλύτερος ο Ιερώνυμος στην υπηρεσία του 

"Καίσαρα"! Σήμερα είναι οι εμβολιασμοί, αύριο τι Μακαριώτατε;

Α
πό την πρώτη στιγμή της 
πανδημίας ο Αρχιεπίσκο
πος και η Εκκλησία της 
Ελλάδος -και όχι μόνο- α
κολουθεί ΕΠΑΚΡΙΒΩΣ τις 
εντολές των... ειδικών.

Την ανάγκη συνεργασίας με την Πο
λιτεία για τον εμβολιασμό, επισήμανε 
χθες ο Αρχιεπίσκοπος Ιερώνυμος κα
τά τη συνάντησή του με τον υπουργό 
Υγείας, Βασίλη Κικίλια.
Μάλιστα, τόνισε ότι θα επιθυμούσε 
να είναι ο πρώτος που θα εμβολια
στεί, αλλά οι θεράποντες ιατροί του 
δεν του το επιτρέπουν ακόμη, λόγω 
της περιπέτειας με την υγεία του. 
Σημείωσε, όμως, ότι συμβολικά κά
ποιος από τους αρχιερείς θα είναι 
εκεί από την πρώτη μέρα για να εμ
βολιαστεί.
"Αυτή η κίνηση εκδηλώνει τη συμπα

ράσταση σε αυ
τήν την προ
σπάθεια που γί
νεται όχι μόνο 
στη χώρα μας, 
αλλά σε ολό
κληρο τον κό
σμο", είπε ο 
Προκαθήμενος 
της Ελλαδικής 
Εκκλησίας και 
ευχήθηκε να έ
χουμε καλά α
ποτελέσματα, ώστε του χρόνου να 
γιορτάσουμε διαφορετικά τις μεγά
λες αυτές ημέρες.
Ο υπουργός Υγείας ζήτησε την αρω
γή της Εκκλησίας στην ενημέρωση 
αναφορικά με τον εμβολιασμό, τώρα 
που βρισκόμαστε στην καρδιά της 
μάχης.

Κι όντως ο Αρχιεπίσκοπος του την 
έδωσε! Οι Ναοί της Αρχιεπισκοπής 
θα τεθούν στη διάθεση της πολιτεί
ας, ώστε οι εκκλησίες να γίνουν κέ
ντρα εμβολιασμού και σε αυτή την 
κατεύθυνση κινούνται οι μητροπολί
τες Σύρου, Ν. Ιωνίας, Ναυπάκτου, 
Ιωαννίνων κ.α.
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Δήλωση-ΣΟΚ: "Να 
ΜΗΝ εργάζονται 
οι υγειονομικοί 
αν δεν κάνουν 
το εμβόλιο"!

Τ
ην άποψη ότι "οι 
υγειονομικοί δεν 
πρέπει να εργά
ζονται σε νοσο
κομεία πρώτης 
γραμμής χωρίς να έχουν 
κάνει το εμβόλιο για τον κο- 

ρωνοϊό", εξέφρασε η πρόε
δρος των νοσοκομειακών 
γιατρών Αθήνας και Πει
ραιά, Ματίνα Παγώνη, μιλώ
ντας στον ΣΚΑΙ και στην 
πρωινή εκπομπή "ΣΗΜΕΡΑ". 
"Σε κάθε νοσοκομείο φτιά
ξαμε τις λίστες των γιατρών 
που θα εμβολιαστούν. Στο 
νοσοκομείο Γεννηματάς το 
45% του ιατρονοσηλευτι- 
κού προσωπικού έχει δηλώ
σει ότι θα εμβολιαστεί. Αυτή 
όμως ήταν η πρώτη λίστα.

Ακολουθεί και δεύτερη λί
στα με τους υπόλοιπους. 
Δεν πρέπει ένας γιατρός ή 
νοσηλευτής να εργάζεται 
στα νοσοκομεία αν δεν έχει 
εμβολιαστεί.
Επειδή όμως ο εμβολια
σμός δεν είναι υποχρεωτι
κός, αλλά πρέπει ο καθένας 
να το κάνει συνειδητά, θα 
πρέπει το υπουργείο Υγεί
ας να ξεκινήσει καμπάνια 
για τον εμβολιασμό κατά 
του κορωνόίού", σημείωσε. 
Θυμίζουμε πως μεγάλη 
μερίδα υγειονομικών που 
εργάζονται σε νοσοκομεία 
της χώρας είναι επιφυλα
κτικοί (αν όχι αρνητικοί) 
για τα εμβόλια κατά του 
κορωνοϊού.
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Η Ζέπα Μακρή για τη στέγη του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς

Η
 βουλευτής Μαγνησίας Ζέπα Μακρή 
είχε, τη Δευτέρα 22 Δεκεμβρίου 
επικοινωνία με τον διευθύνοντα 

σύμβουλο των Κτιριακών Υποδομών 
Α.Ε. (ΚΤΥΠ) κ. Θανάση Γιάνναρη, για τα 
θέματα αρμοδιότητάςτου, που αφορούν 
στον Νομό. Συγκεκριμένα, για το ζήτημα 
της αποκατάστασης της στέγης του Κ.Υ. 
Ζαγοράς, ο κ. Γιάνναρης είχε δεσμευθεί 
σε προηγούμενη επικοινωνία του με την 
κ. Μακρή, στις 7 Δεκεμβρίου 2020, να 
συνδράμει τη διοίκηση της 5η ΥΠΕ, με 
την αποστολή ενός κλιμακίου μηχανικών, 
για αυτοψία, στη Ζαγορά, το οποίο και θα 
αντλήσει τις επιπλέον πληροφορίες, ώστε 
να αναθεωρηθεί και βελτιωθεί η υπάρ- 
χουσα μελέτη, να συνταχθούν τα τεύχη 
δημοπράτησης και να υλοποιηθεί το έργο.

Ο διευθύνων σύμβουλος ενημέρωσε την 
κ. Μακρή ότι η επίσκεψη του κλιμακίου 
αποτελεί μία από τις προτεραιότητες της 
ΚΤΥΠ Α.Ε., και για τον λόγο αυτό, παρά

τη λήψη των περιοριστικών μέτρων 
μετακίνησης για την αντιμετώπιση της 
πανδημίας, έχει προγραμματισθεί για τη 
Δευτέρα 28 Δεκεμβρίου 2020. Για την 
ανακατασκευή του ενός, εκ των «διδύ
μων» σχολείων, ΓΕΛ Αλμυρού, που, λόγω 
παλαιότητας, έχει πολλά προβλήματα 
ασφάλειας, ο κ. Γιάνναρης ενημέρωσε 
την κ. Μακρή, ότι, το συγκεκριμένο έργο, 
επίσης, αποτελεί προτεραιότητα για την 
εταιρεία, αφού οι τεχνικές υπηρεσίες της 
ΚΤΥΠ Α.Ε. έχουν ολοκληρώσει τη μελέτη 
στατικής επάρκειας, την αρχιτεκτονική και 
τη μελέτη ηλεκτρομηχανολογικών εγκα
ταστάσεων, ενώ, εντός του Ιανουάριου 
του 2021 θα ολοκληρωθούν και τα τεύχη 
δημοπράτησης, προκειμένου το έργο να

είναι εξαιρετικά ώριμο, να αναζητηθούν 
πηγές χρηματοδότησής του, ύψους 2,5 
εκ. € και να ξεκινήσει η υλοποίησή του. 
Στο μεταξύ η κ. Μακρή ενημερώθηκε ότι 
χθες, από τους υπηρεσιακούς παράγοντες 
του υπουργείου Οικονομικών, υπεγράφη 
η θετική γνωμοδότηση για τον καθορισμό 
ορίων της εξομοιούμενης χερσαίας ζώνης 
ΛιμένοςΑγνώντα Σκοπέλου. 
Σημειώνεται ότι η σπουδαιότητα της ως 
άνω αδειοδότησης είναι πολύ μεγάλη, διότι 
διασφαλίζει τα όρια του χώρου, ο οποίος 
είναι απαραίτητος για τη λειτουργικότητα 
του λιμένος, χωρίς να θίγονται τα νόμιμα 
δικαιώματα τρίτων ή ιδιωτικής περιουσίας 
του Δημοσίου, και, συνεπώς, η απουσία 
της αναστέλλει κάθε πρόοδο του έργου.
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Συνεχίζονται τα μπαλώματα 
με μετακινήσεις γιατρών
Απαράδεκτες διαδικασίες που μεγαλώνουν τα προβλήματα, 
την ίδια στιγμή που δεν γίνονται μόνιμες προσλήψεις

Σ
υνεχίζοντας την τακτική των μπαλωμά
των και των μετακινήσεων, η κυβέρνηση 
μετακινεί γιατρούς από την 1η και 2η Υ- 
ΠΕ σε νοσοκομεία της Β. Ελλάδας ανά 
βδομάδα. Μάλιστα, όπως καταγγέλλει η 5με- 
λής Επιτροπή ΕΙΝΑΠ του «Κωνσταντοπούλει- 

ου» Νοσοκομείου Ν. Ιωνίας, απαράδεκτος εί
ναι ακόμα και ο τρόπος που γίνονται οι μετακι
νήσεις. Πιο συγκεκριμένα, γιατροί αηρ τη ΜΕΘ 
και την Παθολογική κλινική του συγκεκριμένου 
νοσοκομείου, που ως γνωστόν στενάζει από 
τις ελλείψεις, μετακινούνται προς το Νοσο
κομείο της Δράμας, που με βάση τα λεγάμε
να του υπουργού Υγείας «δεν έχει πρόβλημα».

Η σοβαρή καταγγελία της δμελούς Επι
τροπής αναφέρει ότι «οι συνάδελφοι ειδο
ποιούνται μία μέρα πριν για τη μετακίνηση 
και τη μεταφορά τους με τουριστικό λεωφο
ρείο, χωρίς να ξέρουν τον προορισμό τους, 
πού και με τι όρους θα δουλέψουν, πού θα 
μείνουν και ποιος θα καλύπτει τα έξοδα. Και 
όλα αυτά με προφορικές οδηγίες, χωρίς την 
απόφαση μετακίνησής τους από το υπουρ
γείο, η οποία έρχεται αφότου έχουν φύγει!».

Πρόκειται για «απαράδεκτη και ανάλγητη 
συμπεριφορά», σημειώνουν και σχολιάζουν 
ότι προφανώς αποτελεί άλλη μια πλευρά της 
...«επιβράβευσης συναισθηματικά και κοινω
νικά» προς το υγειονομικό προσωπικό. «Μπο
ρούμε να φανταστούμε τι μας περιμένει στη 
δύσκολη συνέχεια της πανδημίας και όταν πέ
σουν τα φώτα της δημοσιότητας, σε αυτό το 
σύστημα Υγείας που θα συνεχίσει να στενά
ζει από τις ελλείψεις και την υποχρηματοδό- 
τηση», τονίζεται στην ανακοίνωση, όπου ανα- 
δεικνύεται ότι αυτές οι διαδικασίες αποτελούν 
«συνέχεια της αυταρχικής συμπεριφοράς σε 
συναδέλφους με τις ΕΔΕ και τις εκδικητικές 
μετακινήσεις».

Ταυτόχρονα η δμελής Επιτροπή θέτει τα 
παρακάτω ερωτήματα προς την κυβέρνηση 
και τηνΙηΥΠΕ:
• Γιατί εννιά μήνες μετά δεν προχωρά εδώ και 
τώρα σε μαζικές προσλήψεις μόνιμων γιατρών 
και υγειονομικών;
• Γιατί ούτε και τώρα δεν επιτάσσει πραγμα
τικά τον ιδιωτικό τομέα Υγείας; Αλλιώς να μη 
μιλά για «πολεμικές συνθήκες» και «επιστρά
τευση» των γιατρών!
• Γιατί δεν ανοίγει τα κλειστά νοσοκομεία και 
δομές; Γιατί δεν στελεχώνει τα ΚΥ;
• Γνωρίζει πραγματικά η 1η ΥΠΕ την κατάστα
ση των νοσοκομείων, των κλινικών, των κρου
σμάτων που αυξάνονται στη Δυτική Αττική; Δη
λαδή στην Αθήνα οι γιατροί περισσεύουν; Την 
ίδια ώρα που γιατροί άλλων ειδικοτήτων απο- 
σπώνται για τις,ανάγκες της Covid-19, με τα 
χειρουργεία να μειώνονται και τα τακτικά ια
τρεία να υπολειτουργούν, να αυξάνονται οι α
νάγκες των καρδιολογικών ασθενών. Την ίδια 
ώρα που νοσούν συνάδελφοι και καλούνται 
να επιστρέφουν νωρίτερα στη δουλειά με τα 
πρωτόκολλα - λάστιχο του ΕΟΔΥ.

Διατάχτηκε μετακίνηση 
γιατρού θετικού στην 
Covid-19 που βρίσκεται 
σε καραντίνα

Την έντονη αντίθεσή της στη μετακίνηση 
γιατρών για τρεις μήνες προς νοσοκομεία 
της Δυτικής Μακεδονίας με «εντέλλεσθε» 
του γενικού γραμματέα του υπουργείου Υ
γείας εκφράζει η Ενωση Ιατρών Νοσοκο
μείων Ηπείρου, προειδοποιώντας για σο
βαρούς κίνδυνους στη λειτουργία των ήδη

υποστελεχωμένων κλινικών.
Συγκεκριμένα, μετακινούνται 3 παθολό

γοι του ΠΓΝ Ιωαννίνων που καλύπτουν τις α
νάγκες τριών Μονάδων Ειδικών Λοιμώξεων 
ενώ ένας εκ των «τριών συναδέλφων είναι 
επιβεβαιωμένο κρούσμα Covid-19 και βρί
σκεται σε καραντίνα» (!) αναφέρεται στην 
ανακοίνωση της ΕΙΝΗ.

Μετακινούνται επίσης από το ΓΝ «Χατζη
κώστα» ο διευθυντής αναισθησιολόγος, α
φήνοντας κενό το τμήμα που υπηρετεί ε
νώ από το ΓΝ Αρτας η διευθύντρια Πνευ- 
μονολογίας, αφήνοντας κενή την κάλυψη 
της κλινικής και της μονάδας Covid του Νο
σοκομείου που είναι πλήρως κατειλημμέ
νες (18 κρεβάτια), και ενώ η λειτουργία της 
Πνευμονολογικής κλινικής έχει ανασταλεί 
και οι ασθενείς νοσηλεύονται στην Παθο
λογική κλινική.

Τέλος, μετακινείται 1 πνευμονολόγος του 
ΓΝ Κέρκυρας όταν μόλις πριν από λίγο και
ρό το συγκεκριμένο Νοσοκομείο προχώρησε 
σε συμβάσεις με 2 ιδιώτες γιατρούς (1 πνευ
μονολόγο και 1 παθολόγο) για την κάλυψη 
των τεράστιων ελλείψεων που υπάρχουν.

Σε ανακοίνωσή της η ΤΕ Κέρκυρας του 
ΚΚΕ αναφέρει ότι «η λογική της κινητικό
τητας για την κάλυψη των τεράστιων κε
νών προσωπικού δεν έλυσε ούτε μπορεί να 
λύσει κανένα πρόβλημα, αλλά το συντηρεί 
και το διογκώνει», ενώ επισημαίνει ότι «α
ντί η κυβέρνηση να προσλάβει με επείγου
σες διαδικασίες όλο το διαθέσιμο υγειονο
μικό προσωπικό, αντί να επιτάξει τον ιδιωτι
κό τομέα, "απογειώνει" την επικίνδυνη πο
λιτική των "μπαλωμάτων" και των μετακινή
σεων, αποδυναμώνοντας ταυτόχρονα ακό
μα παραπέρα τις ήδη αποψιλωμένες δη
μόσιες δομές άλλων περιοχών της χώρας».
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«Μπρος γκρεμός και πίσω ρέμα» φαίνεται 
πως είναι για τους υγειονομικούς ο εμβο
λιασμός για τον Covid-19, που θα αρχίσει 
στη χώρα μας την επόμενη εβδομάδα.
Οπως δήλωσε χθες η πρόεδρος της ΕΙ- 
ΝΑΠ Ματίνα Παγώνη (φωτό), ο εμβολια
σμός δεν είναι υποχρεωτικός, ωστόσο διευ
κρίνισε πως όποιος από το ιατρονοσηλευτι
κό προσωπικό επιλέξει να 
μην τον κάνει, δεν θα 
πρέπει να συνεχίσει να 
εργάζεται σε νοσοκο
μείο πρώτης γραμμής.

«Σε κάθε νοσοκο
μείο φτιάξαμε τις λί
στες των γιατρών που 
θα εμβολιαστούν. Στο 
Νοσοκομείο “Γεννη- 
ματάς” το 45% του ια- 
τρονοσηλευτικού προ
σωπικού έχει δηλώσει 
ότι θα εμβολιαστεί.
Αυτή, όμως, ήταν η 
πρώτη λίστα. Ακολου
θεί και δεύτερη λίστα 
με τους υπόλοιπους. Δεν 
πρέπει ένας γιατρός ή νοσηλευτής να ερ
γάζεται στα νοσοκομεία, αν δεν έχει εμβο
λιαστεί. Επειδή, όμως, ο εμβολιασμός δεν 
είναι υποχρεωτικός, πρέπει ο καθένας να 
τον κάνει συνειδητά» δήλωσε κατά τη δι
άρκεια τηλεοπτικής συνέντευξης.

Η πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ άφησε ανοι
χτό το ενδεχόμενο για περαιτέρω παράτα
ση του lockdown, αλλά και αυστηροποίηση

των περιοριστικών μέτρων, λόγω του υψη
λού επιδημιολογικού φορτίου που υπάρχει 
στην κοινότητα.

Υψηλό φορτίο
«Εχουμε μεγάλη αύξηση του ιικού φορ
τίου και αυτό είναι κάτι που δεν παρατη- 
ρείται μόνο σε Αττική και Μακεδονία. Εί

ναι νωρίς να πούμε αν θα 
ανοίξουμε στις 7 Ιανου
άριου. Η δυτική Αττι
κή έχει πολύ υψηλό ιικό 
φορτίο. Ανθρωποι που 
δουλεύουν εκεί γυρί
ζουν μετά την υπόλοι
πη Αττική. Τα σκληρό
τερα μέτρα στη δυτική 
Αττική μπορεί να συ
νεχιστούν και μετά την 
Παρασκευή» ανέφερε, 
μεταξύ άλλων.

Σε ό,τι έχει να κάνει 
με τις ημέρες των γιορ
τών και τα πολυσυζη
τημένα ρεβεγιόν των 

Χριστουγέννων και της 
Πρωτοχρονιάς, που πλησιάζουν, ξεκαθά
ρισε πως θεωρεί ότι τα εννέα άτομα που εί
χαν οριστεί αρχικά ως μέγιστος αριθμός 
είναι πολλά. «Αυτό είχε ανακοινωθεί πριν 
από έναν μήνα. Τότε πιστεύαμε ότι θα εί
χαμε μεγαλύτερη μείωση κρουσμάτων, 
αλλά δεν συνέβη. Μια οικογένεια και κα
νένας άλλος θα πρέπει να είναι στο ρεβε
γιόν» είπε κατηγορηματικά.

Ektqs νοσοκομείων 
αναφοράε γιατροί 
και νοσηλευτές που 
δεν 9α κάνουν 
εμβόλιο, ξεκαθάρισε 
η Ματίνα Παγώνη



18;CONTENTS

1  Να ανανεωθούν οι συμβάσεις των 4μηνιτών
Media: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Page: 10 Published at: 23-12-2020

Author: Surface: 111.64 cm² Circulation: 2300

Subjects: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Να ανανεωθούν οι συμβάσεις 
των 4μηνιτών

Την ανανέωση συμβάσεων εργαζομένων που έχουν προ- 
σληφθεί με συμβάσεις διάρκειας 4 μηνών, στο τέλος του 
πρώτου lockdown, για την κάλυψη αναγκών στην αντιμετώ
πιση της πανδημίας, ζητά η Επιτροπή 4μηνιτών Συμβασι- 
ούχων δήμου Αθήνας, η οποία κατέθεσε σχετικό υπόμνη
μα στη Βουλή.

Οπως αναφέρουν, έχουν προσληφθεί 2.000 εργαζόμε
νοι, από τους οποίους οι 360 στον δήμο Αθήνας. Δουλεύ
ουν - χωρίς ειδικές άδειες και τηλεργασία - για την κάλυψη 
των αυξημένων αναγκών σε καθαριότητα, κοιμητήρια, φύλα
ξη, τεχνικές και κοινωνικές υπηρεσίες κ.ά. Η κυβέρνηση σε 
νομοσχέδιο στη Βουλή έφερε άρθρο για την πρόσληψη ερ
γαζομένων για την κάλυψη άμεσων αναγκών που αφορούν 
τη δημόσια υγεία, χωρίς όμως να προβλέπει την ανανέωση 
των συμβάσεων όσων ήδη απασχολούνται. Ετσι, στις 10 Γε
νάρη θα βρεθούν, όπως επισημαίνουν, «μπροστά στην από
λυση και την ανεργία».

Με την παρέμβασή της η Επιτροπή ζήτησε την τροποποί
ηση του άρθρου «ώστε να προβλέπει εκτός από νέες προ
σλήψεις και τη δυνατότητα παράτασης της εργασίας για ό
σους και όσες εργάζονται». Το αίτημα στηρίζεται από το Δη
μοτικό Συμβούλιο Αθήνας με ομόφωνο ψήφισμα, τα σωμα
τεία του δήμου, την Ομοσπονδία και το Συνδικάτο Εργαζο
μένων ΟΤΑ Αττικής.
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► ► ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Εναρξη ίων 
εμβολιασμών 
σιο ΑΧΕΠΑ 
ιη Δευτέρα
ΤΗ ΔΕΥΤΕΡΑ 28 Δεκεμβρίου 
σιο «ΑΧΕΠΑ» θα αρχίσουν οι 
εμβολιασμοί στη Θεσσαλο
νίκη. Ανάμεσα στους πρώ
τους που θα εμβολιαστούν 
αναμένεται να είναι ο διοι
κητής της 4πς ΥΠΕ Δημήτρης 
Τσαλικάκης και ο δήμαρχος 
Θεσσαλονίκης Κωνσταντίνος 
Ζέρβας. «Προφανώς όχι για 
να λάβω τη θέση ενός πολίτη 
που έχει αξιολογηθεί να εμ
βολιαστεί αρχικά, αλλά για 
να καταδείξω ότι όλοι πρέπει 
να συμμετέχουμε στην ανά
σχεση της πανδημίας με το 
όπλο που μας έδωσε η επι
στήμη», εξήγησε ο κ. Ζέρβας, 
καλώντας και τους επικεφα
λής των δημοτικών παρατά
ξεων, αλλά και όλους τους 
δημοτικούς συμβούλους, να 
δηλώσουν και να πράξουν 
το ίδιο. Στο μεταξύ, μεγάλη 
προσέλευση για rapid tests 
καταγράφηκε χθες τόσο στη 
Καλαμαριά όσο και στη Θέρ
μη Θεσσαλονίκης.

Σύσκεψη
Χθες, στην Κοζάνη βρέθηκε 
ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ Πανα
γιώτης Αρκουμανέας, ο οποί
ος προήδρευσε σύσκεψης με 
τοπικούς φορείς, με στόχο 
την καλύτερη ενημέρωση 
των φορέων της περιοχής 
για την πανδημία. «Οι επό
μενες ημέρες και εβδομάδες 
θα είναι κρίσιμες, όχι μόνο 
εδώ, αλλά για όλη την Ελ
λάδα, αλλά ειδικά εδώ, όπου 
έχουμε το θέμα αυξημένου 
αριθμού κρουσμάτων και 
επιδημιολογικό φορτίο», είπε. 
Τέλος, η ΠΟΕΔΗΝ επανήλθε 
στο θέμα του Νοσοκομείου 
Διδυμοτείχου, υποστηρίζο
ντας ότι η κατάσταση βρί
σκεται εκτός ελέγχου. Οπως 
λέει, το νοσοκομείο έχει ανα- 
στείλει βασικές λειτουργίες 
του εξαιτίας της διασποράς 
του κορονοϊού και αναφέρει 
πως 50 εργαζόμενοι έχουν 
τεθεί εκτός υπηρεσίας. Ει
δικότερα, σύμφωνα πάντα 
με την ΠΟΕΔΗΝ, 3 εκ των 
50 εργαζομένων που έχουν 
τεθεί εκτός υπηρεσίας νο
σούν από Covid-19: ένας 
είναι διασωληνωμένος και 
δύο βρίσκονται σε μονάδα 
λοιμώξεων.

ΑΓΓ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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ελεύθερο

Στο 40% διαμορφώνεται το 
γενικό ποσοστό σαμμετοχήε των 
υγειονομικών στον εμβολιασμό ανά 
νοσοκομείο, σύμφωνα με τα τελικά 
στοιχεία από τα νοσοκομεία ποα 
συγκέντρωσε η ΠΟΕΑΗΝ.

Η Ομοσπονδία χαρακτηρίζει απογοητευτικό το εν 
λόγω ποσοστό, τονίζοντας ότι «παρά τις πιέσεις 
που ασκήθηκαν κανένα νοσοκομείο δεν υπερβαί
νει το 50% συμμετοχής στον εμβολιασμό». «Μά
λιστα πολλοί από όσους δήλωσαν "ναι” στον εμ

βολιασμό εξακολουθούν να προβληματίζονται, με 
αποτέλεσμα να μην θεωρείται βέβαιο ότι θα εμβο
λιαστούν όταν έρθει η σειρά τους. Λένε "ναι” για 
να εξασφαλίσουν το εμβόλιο λόγω έλλειψης και 
έτσι να κερδίσουν χρόνο να σκεφτούν τι θα πρά- 
ξουν», επισημαίνει ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μι- 
χάλης Γιαννάκος και συνεχίζει:

«Με τέτοια ποσοστά δεν επιτυγχάνεται ανοσία 
στο υγειονομικό προσωπικό. Η βιασύνη στην κα
ταγραφή, η καταγραφή των προσωπικών δεδο
μένων στη δήλωση επιθυμίας, ο εξαναγκασμός, 
οι πιέσεις των διοικούντων έκαναν κακό. Συνέ
βαλαν να επικρατήσουν σε ποσοστά οι αρνητές 
του εμβολίου». Ενδεικτικά αναφέρεται η συμμε
τοχή στα νοσοκομεία:

Νοσοκομείο «Αττικό»: 550 «Ναι» στους 2.000,

«Θριάσιο»: 300 «Ναι» στους 1.200 (συνεχίζεται η 
καταγραφή), «Ευαγγελισμός»: 1.500 «Ναι» στους 
3.200, «Δρομοκάί'τειο»: 226 «Ναι» στους 618, 
Γεννηματάς Αθηνών: 640 «Ναι» στους 2.100, «Ελ
πίς»: 250 «Ναι» στους 750, Νοσοκομείο Νίκαιας: 
600 «Ναι» στους 2.100, «Ιπποκράτειο» Αθηνών: 
660 «Ναι» 1.300, Εθνικό Κέντρο Αποκατάστασης: 
100 «Ναι» στους 250, «Άγιος Ανδρέας» Πάτρα: 
360 «Ναι» στους 1.150, Πανεπιστημιακό Λάρι
σας: 720 «Ναι» στους 1.820, Νοσοκομείο Χαλκί
δας: 320 «Ναι» στους 620, Νοσοκομείο Καβάλας: 
453 «Ναι» στους 1.050, Νοσοκομείο Χανίων: 500 
«Ναι» στους 1.226, «Ιπποκράτειο» Θεσσαλονίκης: 
850 «Ναι» στους 2.000».

Μιχάλης Γιαννάκος, 
πρόεδρος ΠΟΕΔΗΝ

«Τα παλιοτόμαρα οι Καραμανλήδε$»
«Με αφορμή το άρθρο του Κουβελογιάννη για τον Λιάπη ανιψιό του Καραμανλή, ήθελα να σας πω μια ιστο- 
ρία:Ήμουν υποδιοικητής στο Γ’. Τον καιρό εκείνο ο Λιάπης είχε μια γκαρσονιέρα κάπου στην οδό Καψάλη 
για να... Δίπλα ήταν μια αξιοπρεπέστατη ταβέρνα ενός καλοκάγαθου ανθρώπου από το Αγρίνιο, πεντα
κάθαρη με άδειες και τα λοιπά. Είχε φαγωθεί αυτό το σκυλί να την κλείσει, γιατί ερχόταν μυρωδιές, έλεγε, 
στην γκαρσονιέρα του. Ερχόταν στο τμήμα κάθε λίγο και λιγάκι. Τελικά του την έκλεισε το παλιοτόμαρο. 
Έχω πολλά να πω για την οικογένεια Καραμανλή. Για τον θείο του τον Αχιλλέα, ο οποίος έφτιαξε μια σπιτα- 
ρόνα στο τέλος της οδού Λυκαβηττού.Έφαγε το βράχο του Λυκαβηττού για να έχει θέα. Είχαμε διαταγή να 
μην περνάμε για έλεγχο κατά την διάρκεια της οικοδομήσεως. Ο συγχωρεμένος ο Πασσάς, ο εκδότης της 
εγκυκλοπαίδειας, είχε γράψει τότε στην "Αθηναϊκή” για τον Κωνσταντίνο και τα οικόπεδα στην Φιλοθέη...»

Αναγνώστης

01 ΠΟΛΙΤΕΣ
ΣΤΑ ΚΑΓΚΕΛΑ

Το τηλεφωνικό κέντρο της εφημερίδος έχει «σπάσει» από τις 
καταγγελίες αναγνωστών οι οποίοι είναι «στα κάγκελα» σε 

αυτούς τους δύσκολους και ύποπτους καιρούς που ζούμε.

Καταγγέλλουμε 
ΤΗΝ ΕΞΟΥΣΙΑ
Ο λόγος στους 
ΑΝΑΓΝΩΣΤΕΣ
Γίνετε οι καλύτεροι ρεπόρτερ
Στείλτε μας βίντεο και φωτογραφίες

λάβαμε ns παρακάτω επιστολές- 
καιαγγελίες και ns παραθέτουμε auioueies 

xuipis λογοκρισία και παρεμβάσεκ

fax:215-5259220

ΤΗΛΕΦΩΝΑ: 694 635 77 33 
- 698 632 33 23 - 210 95 90 361

e-mail: makeleio.xios@qmail.com 
& info@makeleio.gr

Εμβόλιο Α Εργασία;
«Ο υπουργός Υγείας ανακοίνωσε πως οι 
εμβολιαζόμενοι θα παίρνουν πιστοποιη
τικό εμβολιασμού. Η Παγώνη πρωί-πρωί 
ανακοίνωσε ότι δεν θα πρέπει να εργά
ζονται οι υγειονομικοί που δεν εμβολια
στήκανε. Η σύζυγός μου είναι υγειονομι
κός στο νοσοκομείο "Μεταξά”. Κάθεται 
με ρεπό και μας τηλεφώνησαν να δηλώ
σει εάν θα εμβολιαστεί. Απάντησε "όχι”. 
Μένει να δούμε τι θα της κάνουν...»

Κώστας Λ.

■ ■■ «Τα επιδόματα θα κοπούν και αυτά; Δεν θα 
έχουμε να φάμε!»
■■■ «Στην Πλατεία Μέμου στον Κορυδαλλό 
υπάρχουν δύο καταστήματα εστίασης ιδιο
κτησίας Ζουρλή, ο οποίος ασχολείται και με 
οικοδομικές επιχειρήσεις. Βγάζει το προσωπι
κό σε αναστολή και του παίρνει πίσω τα χρή
ματα εκβιάζοντάς το. Με έμμεσο τρόπο σε 
αναγκάζει να το κάνεις αλλιώς σε τιμωρεί με 
ωράρια, δουλειές, για να παραιτηθείς».
■ ■ ■ «Στο πλοίο της γραμμής Αλεξανδρούπολη - 
Σαμοθράκης δουλεύουν πολλοί μουσουλμάνοι

όπως και στο πλοίο στο Καστελόριζο. Απεσταλμέ
νοι είναι να κατασκοπεύουν τα νησιά μας».
■*■ «Πότε θα ανοίξει η πλατφόρμα της Εφο
ρίας για να καταθέσουμε τις πινακίδες; Θα 
προλάβουμε αυτό το έτος ή θα πληρώσου
με και τα τέλη του επομένου μ’ αυτούς τους 
κλέφτες;»
■■■ «Είμαι φύλακας δημόσιος υπάλληλος. Από το 
2010 μας κόψανε τα νυκτερινά. Πληρώνομαι όσο 
ένας υπάλληλος που δουλεύει το πρωί. Δεν είναι 
αδικία αυτό;»
■■■ «Πήγα να κάνω μια αξονική τομογραφία

θώρακος στο ΙΚΑ Καλλιθέας. Ο ακτινολόγος 
κάτι είδε στον πνεύμονά μου και μου κάνανε 
τεστ κορωνόΐού. Με πήραν τηλέφωνο και μου 
είπαν άτι είμαι θετικός. Εγώ δεν έχω κανένα 
σύμπτωμα. Από εκείνη την ώρα με βομβαρδί
ζουν με τηλέφωνα άνθρωποι της πολιτικής 
προστασίας και μου ζητάνε στοιχεία προσω
πικά της συζύγου μου. Εγώ τους είπα άτι από 
το τηλέφωνο δεν δίνω τέτοια στοιχεία. Με 
απειλήσανε ότι θα έρθουνε σπίτι μου και θα 
μου ρίξουνε πρόστιμο. Τι έκανα; Τι τρομολα- 
γνεία είναι αυτή;»

ΙΗΜ.: Το «Μακελειό» δεν φέρει καμία ευθύνη για επώνυμες καταγγελίες πολιτών, ανάμεσα σε μια εφιαλτική κοινωνική & οικονομική κρίση που πλήττει τον κόσμο.
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853 κρούσματα
Χωρίς καλαντα, 
χωρίς ρεβεγιόν 
Χριστούγεννα 
και Πρωτοχρονιά

και 83 θανατοι

Για πρώτη φορά μετά από πολύ καιρό οι δια- 
σωληνωμένοι έπεσαν κάτω από τους 500

Α
υξήθηκαν τα κρούσματα κο- 
ρωνοϊού, χθες στην χώρα 
μας, καθώς καταγράφηκαν 
853 νέες μολύνσεις. Η Αττική 
παραμένει "πρωταθλήτρια" 
στα κρούσματα καθώς ανιχνεύτηκαν 242 
νέα ενώ ακολουθεί η Θεσσαλονίκη με 

179. Ανησυχία για τα 47 κρούσματα σε 
Λάρισα και Έβρο.
Ειδικότερα, ο ΕΟΔΥ, ανακοίνωσε, χθες, 
853 νέα κρούσματα του νέου ιού, εκ των 
οποίων 9 εντοπίστηκαν κατόπιν ελέγχων 
στις πύλες εισόδου της χώρας.
Έτσι, ο συνολικός αριθμός των κρουσμά
των είναι 132.430, εκ των οποίων το 52.5% 
άνδρες, ενώ 5.248 (4.0%) θεωρούνται 
σχετιζόμενα με ταξίδι από το εξωτερικό 
και 38.804 (29.3%) είναι σχετιζόμενα με ή
δη γνωστό κρούσμα.
Επιπλέον, 491 συμπολίτες μας νοσηλεύ
ονται διασωληνωμένοι. Η διάμεση ηλικία 
τους είναι 67 ετών. Οι 156 (31.8%) είναι 
γυναίκες και οι υπόλοιποι άνδρες. Το 
78.2%, των διασωληνωμένων, έχει υπο
κείμενο νόσημα ή είναι ηλικιωμένοι 70 ε
τών και άνω.

Από τις ΜΕΘ, έχουν εξέλθει 823 ασθενείς. 
Τέλος, έχουμε 83 ακόμη καταγεγραμμέ- 
νους θανάτους και 4340 θανάτους συνο
λικά στη χώρα. 1754 (40.4%) γυναίκες και 
οι υπόλοιποι άνδρες. Η διάμεση ηλικία 
των θανόντων συμπολιτών μας ήταν τα 79 
έτη και το 95.7% είχε κάποιο υποκείμενο 
νόσημα ή/και ηλικία 70 ετών και άνω.
Στο μεταξύ, σε λειτουργία είναι από χθες 
η πλατφόρμα emvolio.gov.gr, και όλοι οι 
πολίτες μπορούν να αντλούν πληροφορί
ες για τον εμβολιασμό κατά της covid-19. 
Με βάση τον μέχρι στιγμής προγραμματι
σμό για τις παραδόσεις των δόσεων εμβο
λίων η πλατφόρμα των ραντεβού θα ανοί
ξει στο δεύτερο δεκαήμερο του Ιανουάρι
ου για τον εμβολιασμό του γενικού πλη
θυσμού.
Ο εμβολιασμός, είναι δωρεάν για όλους, 
ξεκινά για τους ανθρώπους στην πρώτη 
γραμμή της υγείας, τις ευπαθείς ομάδες, 
για όσους βρίσκονται σε κλειστές δομές / 
δομές φροντίδας και όσους υπηρετούν 
σε σημαντικές υπηρεσίες του κράτους. 
Στόχος, να εμβολιαστεί το σύνολο του 
πληθυσμού άνω των 18 ετών.

Τα μέτρα περιορισμού για τη δια- 
σπορά του κορωνοϊού που βρί
σκονται σε ισχύ επανέλαβε, χθες 
ο υφυπουργός Πολιτικής Προ
στασίας και Διαχείρισης Κρίσεων, 
Νίκος Χαρδαλιάς και απηύθυνε ύ
στατη έκκληση στους πολίτες να 
διατηρήσουν κατά τη διάρκεια 
των εορτών όσο πιο περιορισμέ
να τον κύκλο τους. Ο ίδιος ση
μείωσε πως επιτρέπεται να γιορ
τάσουν μαζί αυστηρά δύο οικο
γένειες έως εννέα άτομα. Πα
ράλληλα, η απαγόρευση κυκλο
φορίας ισχύει όπως σήμερα, από 
τις 22:00 με 05:00 το πρωί. "Η 
Ελληνική Αστυνομία και οι ελε
γκτικοί μηχανισμοί θα είναι πα
ντού και ιδιαίτερα κατά τις ώρες 
απαγόρευσης της κυκλοφορίας, 
δηλαδή 10 το βράδυ με 5 το 
πρωί" σημείωσε. "Τα παιδιά φέ
τος δεν θα μπορέσουν να βγουν 
για κάλαντα, καθώς δεν προβλέ- 
πεται τέτοια μετακίνηση μέσα 
στις γιορτές" είπε.

Στο 40% η συμμετοχή των 
υγειονομικών στον εμβολιασμό
Ε

πιφυλακτικοί εμφανίζονται για
τροί και νοσηλευτές σχετικά με 
τον επικείμενο εμβολιασμό κατά 
του κορωνοϊού, δημοσιοποιώντας εν

δεικτικά στατιστικά στοιχεία για την 
πρόθεση των εργαζομένων σε νοσοκο
μεία της χώρας να εμβολιαστούν, ό
πως προέκυψαν από τη μέχρι στιγμής 
καταγραφή.
Σύμφωνα με τα στοιχεία της ΠΟΕΔΗΝ 
μόλις το 40% των υγειονομικών έχει 
δηλώσει ότι θα συμμετέχει στον εμβο
λιασμό, ενώ πολλοί από όσους δήλω
σαν ναι στον εμβολιασμό εξακολου
θούν να προβληματίζονται, με αποτέ
λεσμα να μην θεωρείται βέβαιο ότι θα 
συμμετάσχουν στην όλη διαδικασία. 
"Λένε ναι για να εξασφαλίσουν το εμβό
λιο λόγω έλλειψης και έτσι να κερδί
σουν χρόνο να σκεφτούν τι θα πρά- 
ξουν", αναφέρει χαρακτηριστικά ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ επισηραίνοντας ό
τι με τέτοια ποσοστά δεν επιτυγχάνεται 
ανοσία στο υγειονομικό προσωπικό.
"Η βιασύνη στη καταγραφή, η κατα
γραφή των προσωπικών δεδομένων 
στη δήλωση επιθυμίας, ο εξαναγκα
σμός, οι πιέσεις των διοικούντων έκα
ναν κακό. Συνέβαλαν να επικρατήσουν 
σε ποσοστά οι αρνητές του εμβολίου", 
αναφέρει χαρακτηριστικά.
Όπως επισημαίνει, τα χαμηλά ποσο
στά συμμετοχής στο νοσηλευτικό προ
σωπικό πρέπει να προβληματίσουν για 
τους χειρισμούς που γίνονται καθώς 
τονίζει ότι οι εργαζόμενοι που πλήττο
νται περισσότερο δεν είναι πρόθυμοι

να κάνουν το εμβόλιο.
Θεωρεί επιβεβλημένη την ενημέρωση 
του προσωπικού και εκτιμά πως εάν ε- 
πιμείνει το υπουργείο σε αυτή τη στά
ση, χωρίς ουσιαστική ενημέρωση, να 
είναι σίγουροι ότι ένα μεγάλο ποσοστό 
που τώρα εξέφρασαν την επιθυμία να 
εμβολιαστούν δεν θα το κάνουν. 
Σύμφωνα με τα στοιχεία της ΠΟΕΔΗΝ 
ή συμμετοχή ανά νοσοκομείο έχει ως 
εξής:
Απικό: 550 ΝΑΙ στους 2000 
Θριάσιο: 300 ΝΑΙ στους 1200 
(συνεχίζεται η καταγραφή) 
Ευαγγελισμός:
1500 ΝΑΙ στους 3200 
Δρομοκάίτειο: 226 στους 618.
Γ εννηματάς Αθηνών:
640 ΝΑΙ στους 2100.
ΕΛΠΙΣ: 250 ΝΑΙ στους 750.
Νίκαια: 600 ΝΑΙ στους 2100. 
Ιπποκράτειο Αθηνών:
660 στους 1300.
Εθνικό Κέντρο Αποκατάστασης:
100 ΝΑΙ στους 250.
Αγιος Ανδρέας Πάτρα:
360 ΝΑΙ στους 1150.
Πανεπιστημιακό Λάρισας:
720 ΝΑΙ στους 1820.
Νοσοκομείο Χαλκίδας:
320 ΝΑΙ στους 620.
Νοσοκομείο Καβάλας:
453 ΝΑΙ στους 1050.
Νοσοκομείο Χανιών:
500 ΝΑΙ στους 1226.
Ιπποκράτειο Θεσσαλονίκης:
850 στους 2000.
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Ξεμένει από προσωπικό 
το Νοσοκομείο Διδυμοτείχου!
Τραγική είναι η κατάστα
ση στο Νοσοκομείο Διδυ
μοτείχου, καθώς μεγάλο 
μέρος του προσωπικού έχει 
νοσήσει από τον κορονόίό. 
Σύμφωνα με την Πανελλή
νια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων Δημοσίων Νοσοκομεί
ων (ΠΟΕΔΗΝ), οι 50 από 
τους 220 υπαλλήλους του 
νοσοκομείου δεν εργάζο
νται, καθώς είτε νοσούν από 
τον ιό είτε βρίσκονται σε κα
ραντίνα.

Το αποτέλεσμα είναι το 
νοσοκομείο να έχει ανα- 
στείλει βασικές λειτουργίες 
του και -το κυριότερο- η έλ
λειψη προσωπικού να έχει 
αντίκτυπο στους ασθενείς, 
οι οποίοι δεν λαμβάνουν τη 
φροντίδα που θα έπρεπε.

Σύμφωνα με πληροφορί
ες, καθώς επίσημη ενημέρω
ση δεν έχει υπάρξει ακόμα, 
από το προσωπικό έχουν 
νοσήσει ένας γιατρός που 
νοσηλεύεται διασωληνωμέ- 
νος στο Νοσοκομείο Αλε
ξανδρούπολης, άλλος ένας 
γιατρός και ένας βοηθός 
θαλάμου, οι οποίοι νοση
λεύονται σε θαλάμους αρ
νητικής πίεσης στο ίδιο νο
σοκομείο.

Νοσηλευτήβ
Την ίδια στιγμή, έχει βυθί
σει στο πένθος τη Φλώρινα 
ο θάνατος ενός 59χρονου 
που εργαζόταν ως νοσηλευ

τής στο νοσοκομείο της πε
ριοχής. Μάλιστα, ο γιος του 
59χρονου αποχαιρέτησε τον 
πατέρα του με ένα συγκινη
τικό μήνυμα.

«Πατέρα, σε χάσαμε νω
ρίς, αλλά ήσουν, είσαι και θα 
είσαι για πάντα παρών στις 
ψυχές μας!! Ησουν ο καλύ
τερος άνθρωπος που είχα 
ποτέ στη ζωή μου! Μας στή
ριζες και μας αγαπούσες με 
όλη την αγάπη και στοργή 
του κόσμου!

Πρόσφερες παντού βο
ήθεια, χαμόγελα και αισι
οδοξία όπου και αν βρι
σκόσουν! Θα κοιτάζω τα 
άστρα όπως τα παρατηρού
σαμε μαζί με το τηλεσκόπιο 
και θα ξέρω ότι είσαι το πιο 
λαμπρό απ’ αυτά για να μας 
φωτίζει τον δρόμο και θα 
σου χαμογελάω!» έγραψε ο 
γιος του 59χρονου σε ανάρ
τησή του στα κοινωνικά δί
κτυα.

Θύμα του κορονοϊού 
έπεσε και η ποδοσφαιρική 
ομάδα ΠΑΣ Λαμία, καθώς 
από τους ελέγχους που έγι
ναν την περασμένη εβδομά
δα διαπιστώθηκε ότι νοσού
σαν εννέα ποδοσφαιριστές.

Πλέον, βρίσκονται όλοι 
σε κατ’ οίκον περιορισμό, 
ενώ το ίδιο ισχύει και για 
όλους τους ανθρώπους που 
ανήκουν στο δυναμικό της 
ομάδας και ήρθαν σε στενή 
επαφή μαζί τους.
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Δεν υπάρχουν στοιχεία για την 
ηλικιακή κατανομή ms διασποράε του 
νέου στελέχουε, τονίζει ο KoBnynms

Γ
ια ίο νέο στέλεχος ίου κορονοϊού που έχει προκα- 
λέσει χάος στο Ηνωμένο Βασίλειο και σε αρκετές 
χώρες του υπόλοιπου κόσμου έγραφε ο καθηγητής 
Ηλίας Μόσιαλος σε ανάρτησή του στα μέσα κοινω
νικής δικτύωσης, εξηγώντας παράλληλα τη σχέση 
της μετάλλαξης με τα παιδιά. Οπως αναφέρει ο κ. Μόσιαλος, 
αρκετά είναι τα δημοσιεύματα που αναφέρονται σε μια πιθα

νή συσχέτιση του νέου στελέχους του κορονοϊού με τα παι
διά. «Αυτό που ξέρουμε είναι πως ο ιός εντοπίστηκε για πρώ
τη φορά γύρω στον Σεπτέμβριο και έφτασε να αντιστοιχεί σχε
δόν στα δύο τρίτα των περιπτώσεων -στο Λονδίνο και στη νόηα 
Αγγλία- στα μέσα Δεκεμβρίου» αναφέρει ο καθηγητής και εξη
γεί: «Υπάρχει εργαστηριακή απόδειξη πως λόγω κάποιου βιο
λογικού μηχανισμού το νέο στέλεχος προσβάλλει περισσότε
ρο τα παιδιά; Δεν έχουμε τέτοια στοιχεία ακόμα στα χέρια μας. 
Υπάρχει απόδειξη πως το νέο στέλεχος επιβαρύνει την κλινι
κή εικόνα στα παιδιά; Δεν υπάρχει τέτοια ανακοίνωση. Υπάρχει 
κάποια επίσημη ανακοίνωση από το NERVTAG ή άλλον επί
σημο βρετανικό φορέα για την αναλυπκή ηλικιακή κατανομή 
της διασποράς του νέου στελέχους; Οχι ακόμη».

Συμπεράσματα
Μάλιστα, ο Ηλίας Μόσιαλος επικαλείται δήλωση του καθη
γητή Ferguson και του Peter Horby, μέλους και προέδρου του 
NERVTAG ανπστοιχα, καταλήγοντας στο συμπέρασμα όυ εί
ναι δεδομένο πως υπάρχει μεγάλη διασπορά στην κοινότητα, 
άρα και αναμενόμενο να υπάρχει μεγάλη -πιθανώς ασυμπτω- 
ματική- διασπορά μεταξύ παιδιών.

«Γιατί; Γιαπ τα σχολεία ήταν ανοιχτά όλο αυτό το διάστημα. 
Ισως, λοιπόν, αυτή η αναφερόμενη ως παρατηρούμενη αύξηση 
προκύπτει επειδή τα παιδιά έχουν περισσότερες συναναστρο
φές». Ωστόσο, όπως συνεχίζει ο καθηγητής, για την ώρα, με 
βάση τα ανακοινωθέντα στοιχεία, δεν υπάρχει λόγος ανησυ
χίας για διασπορά που συσχετίζεται με αυξημένο ρίσκο για τα 

παιδιά και για μη αποτελεσμαυκότητα των εμ
βολίων στους μεγάλους.

Ο κ. Μόσιαλος αναφέρθηκε και στην 
απόφαση για κλείσιμο των σχολεί
ων στη χώρα μας: «Για την ώρα υπάρ
χουν και κάποιες προτάσεις που, εάν ει
σακουστούν, ίσως να μην ανοίξουν τα 
σχολεία σης αρχές της νέας χρονιάς. Τέ
λος, μου φαίνεται λογικό να υπήρξε με- , «{ηΜ» γαλύτερη διασπορά ενός νέου στε-

λέχους στα παιδιά για-
■ τί ια οχο-
■ τΐ λεία, όπως είπα. Είναι

' \ πλέον σαφές το
■ κλείσιμο των σχο- 
I λείων ήταν ένα από 

πιο
■ μέτρα στην ανά- 

σχέση του πρώ
του κύματος της 
πανδημίας με
τά το πλήρες 
lockdown. Με

γάλη διασπορά θα 
είχαμε και στην Ελ

λάδα τον Μάρτιο, αν 
δεν είχαν παρθεί τα 
μέτρα που είχα ειση- 
γηθεί εγκαίρως».

Ο καθηγητής Ηλίας Μόσιαλος

Από τη συνάντηση 
Ιερωνύμου - Κικύ.ια

Η κυβέρνηση σκοπεύει να

83 νέοι θάνατοι 491 στιεΜΕΘ, 853 τα κρούσματα
ΣΕ ΣΤΑΘΕΡΑ υψηλά επίπεδα πα
ραμένουν οι καθημερινές απώλειες 
από τον κορονοϊό στη χώρα, καθώς 
άλλοι 83 ασθενείς έχασαν τη μάχη 
που έδιναν για τη ζωή τους. Ωστό
σο, όπως ανακοίνωσε ο Εθνικός Ορ
γανισμός Δημόσιας Υγείας, μειώθη
κε ο αριθμός των διασωληνωμένων 
ασθενών (491), ενώ καταγράφηκαν 
853 νέα κρούσματα.

Η Αττική παραμένει πρώτη στις 
μολύνσεις, καθώς ανιχνεύτηκαν 
242, ενώ ακολουθεί η Θεσσαλονίκη 
με 179 κρούσματα.

Ομως κορυφώνεται η ανησυχία 
για τα 46 νέα κρούσματα σε Λάρι
σα και Εβρο. Διψήφιο αριθμό λοι
μώξεων είχαμε, επίσης, σε Αχαΐα 
(19), Δράμα (10), Ημαθία (14), Καβά
λα (18), Καρδίτσα (17), Κιλκίς (24), 
Κοζάνη (25), Μαγνησία (14), Ξάνθη

(18), Πέλλα (15), Πιερία (25), Ροδό
πη (21), Σέρρες (24) και Τρίκαλα (12).

Επειτα από καιρό η χώρα μας πέ
φτει κάτω από τους 500 διασωληνω- 
μένους, κάτι που θα αποσυμφορή- 
σει σημαντικά το πιεσμένο σύστημα 
υγείας. Ωστόσο, μέχρι να δούμε απο
τελέσματα στον αριθμό των θανάτων 
θα περάσει κάποιο διάστημα, γι’ αυ
τό ακόμα οι αριθμοί είναι καθημερι
νά αρκετά μεγάλοι.

Ελεγχοι
Από τα 853 νέα κρούσματα του νέ
ου ιού, εννέα εντοπίστηκαν κατόπιν 
ελέγχων στις πύλες εισόδου της χώ
ρας. Ο συνολικός αριθμός των κρου
σμάτων από την έναρξη της πανδη
μίας στη χώρα έφτασε τα 132.430, 
εκ των οποίων το 52,5% αφορά άν- 
δρες. Από το σύνολο των κρουσμά

των, 5.248 (4%) θεωρούνται σχετιζό- 
μενα με ταξίδι από το εξωτερικό και 
38.804 (29,3%) είναι σχετιζόμενα με 
ήδη γνωστό κρούσμα.

Η διάμεση ηλικία των 491 ασθε
νών που νοσηλεύονται διασωλη- 
νωμένοι είναι τα 67 έτη και από 
αυτούς 156 (31,8%) είναι γυναί
κες. Το 78,2%, των διασωληνωμέ- 
νων έχει υποκείμενο νόσημα ή εί
ναι ηλικιωμένοι 70 ετών και άνω, 
ενώ 823 ασθενείς έχουν εξέλθει 
από τις ΜΕΘ.

Οι 83 νέοι καταγεγραμμένοι θά
νατοι ανεβάζουν τη συνολική λίστα 
των θυμάτων στη χώρα στα 4.340. 
Από αυτά, 1.754 (40,4%) ήταν γυναί
κες και η διάμεση ηλικία τους ήταν 
τα 79 έτη, ενώ το 95,7% είχε κάποιο 
υποκείμενο νόσημα ή/και ηλικία 70 
ετών και άνω. ΣννεχίζΐΤι
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os δεν προσβάλλει ία παιδιά!
ψ άνει lous vaous εμβολιαστικά κέντρα

«ΑΝ ΔΕΝ ΕΙΧΑ ΝΟΣΗΣΕΙ, θα έκανα 
πρώτος το εμβόλιο» δήλωσε ο Αρχι
επίσκοπος Ιερώνυμος, εκφράζοντας 
με αυτόν τον τρόπο την αμέριστη συ
μπαράσταση αλλά και την εμπιστοσύ
νη του προς την Πολιτεία και την Εθνι
κή Επιτροπή Εμβολιασμών.

0 κ. Ιερώνυμος συναντήθηκε 
χθες το πρωί στην Αρχιεπισκοπή με 
τον υπουργό Υγείας Βασίλη Κικίλια, ο 
οποίος τον ενημέρωσε για την πορεία 
και την εξέλιξη της πανδημίας, καθώς 
και για την ημερομηνία που θα αρχί
σουν οι πρώτοι εμβολιασμοί σιη χώ
ρα. Μάλιστα, δεν αποκλείεται να δού
με ακόμη και ιερούς ναούς να μετα- 
τρέπονται σε εμβολιαστι- 
κά κέντρα!

Ο κ. Κτκίλιας ζήτησε 
την αρωγή της Εκκλησί
ας για τον εμβολιασμό σε 
μια κρίσιμη περίοδο για 
τη χώρα, αφού, όπως εί
πε, «βρισκόμαστε στην 
καρδιά της μάχης». Κά- 
λεσε, επίσης, την Εκκλη
σία «να συμπαρασταθεί στην οργανω
μένη Πολιτεία, σε αυτήν την προσπά
θεια που γίνεται, ώστε να μπορέσου
με να εμβολιάσουμε τους συμπολίτες 
μας, να τους φροντίσουμε». Εκανε λό
γο για το αγαθό της δημόσιας υγεί
ας και την αξία της ανθρώπινης ζω
ής, ενώ ευχήθηκε αυτές τις άγιες ημέ
ρες ο καθένας να σκεφτεί τον διπλανό 
του και «να δείξουμε όλοι αγάπη προς 
τον συνάνθρωπό μας. Να προστατεύ
σουμε ο ένας τον άλλον από τον επι-

Ιερώνυμος σε 
Κικίλα:Αρωγός 
η Εκκλησία στη 

μάχη κατά 
του κορονοϊού

επιχείρηση εμβολιασμού με τον κωδι
κό «Ελευθερία», επισημαίνοντας πως 
αποσκοπεί να ξαναπάρουμε σιγά σιγά 
πίσω πς ζωές μας.

Με αφορμή την πρόσφατη περιπέ
τεια της υγείας του από τον κορονο- 
ϊό, ο Αρχιεπίσκοπος θέλησε από την 
πλευρά του να συγχαρεί και να ευχα
ριστήσει το ιατρικό, νοσηλευτικό και 
διοικητικό προσωπικό των νοσοκο
μείων και ιδίως του θεραπευτηρίου 
Ευαγγελισμός.

Αναφορικά με την εκστρατεία εμ
βολιασμού κατά του νέου κορονοϊού, ο 
προκαθήμενος της Ελλαδικής Εκκλη
σίας έκανε γνωστό όπ θα ήθελε να εί

ναι από τους πρώτους που 
θα εμβολιάζονταν, αλλά λό
γω της πρόσφατης ασθέ- 
νειάς του οι θεράποντες ια
τροί του δεν του το επιτρέ
πουν ακόμη. Βέβαια, επι- 
σήμανε όπ την πρώτη μέρα 
θα είναι εκεί κάποιος από 
τους αρχιερείς για να εμβο
λιαστεί συμβολικά.

«Αυτή η κίνηση εκδηλώνει τη συ
μπαράσταση σε αυτήν την προσπά
θεια που γίνεται, όχι μόνο στη χώρα 
μας, αλλά σε ολόκληρο τον κόσμο» εί
πε ο Αρχιεπίσκοπος και ευχήθηκε να 
έχουμε καλά αποτελέσματα, ώστε του 
χρόνου να γιορτάσουμε διαφορετι
κά πς μεγάλες αυτές ημέρες. Ωστόσο, 
σύμφωνα με πληροφορίες, δεν απο
κλείεται να ζητηθεί από την Εκκλη
σία να παραχωρήσει τους ιερούς να
ούς ώστε να μετατραπούν σε κέντρα

κίνδυνο ιό». Μίλησε, ακόμη, για την εμβολιασμού.

Ο μητροπολίτης Γαβριήλ με ιερωμένους των ενοριών της Ν. Ιωνίας

Δέματα αγάπης μοίρασε ο μητροπολϊτηβΓαβριήλ
ΤΟΥΣ ΑΠΟΡΟΥΣ και οικονομι
κά αδύναμους στηρίζει έμπρα
κτα ακόμα μία φορά η μητρόπο
λη Νέας Ιωνίας. Ο μητροπολίτης 
κ. Γαβριήλ, μαζί με ιερείς, επι- 
σκέφθηκε χθες και προχθές πς 
ενορίες της τοπικής Εκκλησίας 
και πρόσφερε «Δέματα Αγάπης» 
σε αναξιοπαθούντες, σε ανθρώ
πους που στερούνται ακόμα και 
τα βασικά.

Τα δέματα περιείχαν σημα
ντική ποσότητα τροφίμων και 
άλλων βασικών ειδών πρώτης 
ανάγκης, ανακουφίζοντας έτσι 
έναν μεγάλο αριθμό οικογενει
ών εν όψει της μεγάλης εορτής 
των Χριστουγέννων. Την προσπάθεια αυτή στήρι
ξαν μεγάλοι δωρητές και χορηγοί, ενώ εθελοντές 
βρέθηκαν στο πλευρό του ποιμενάρχη τους για να 
μοιράσουν τα δέματα, τηρώντας όλα τα απαραίτη
τα μέτρα προστασίας για την αποφυγή της εξάπλω- 
σης της νόσου. Η μητρόπολη, μέσω του δικτύου

αλληλεγγύης των φιλανθρωπι
κών, κοινωνικών και προνοια- 
κών δομών που έχει αναπτύ
ξει στην περιφέρειά της, διανέ
μει καθημερινά πάνω από 1.500 
μερίδες φαγητού σε αναξιοπα- 
θούντες και περιθάλπει περισ
σότερες από 700 οικογένειες μέ
σω των οκτώ ενοριακών Εσηών 
Αγάπης. Γίνεται σαφές, λοιπόν, 
όπ επιδιώκει με αυτό τον τρό
πο να συμβάλει τόσο στην κοι
νωνική προστασία των ευπαθών 
κοινωνικών ομάδων που πλήτ
τονται οικονομικά, περισσότερο 
τώρα, με την πανδημία του κο- 
ρονοϊού, όσο και στη μερική άρ

ση των συνεπειών της φτώχειας, της ανεργίας και 
του κοινωνικού αποκλεισμού. Οι άνθρωποι που 
έλαβαν τα πακέτα δεν μπόρεσαν να κρύψουν τη 
συγκίνησή τους και ευχαρίστησαν τον σεβασμι- 
ότατο και τους συνεργάτες του για τη μέριμνα και 
την ευαισθησία τους.

Ο μητροπολίτης Γαβριήλ με «Δέμα
τα Αγάπης»

αι η ασφυξία στις Μονάδες Εντατικής θεραπείας

Qprivos στη Φλώρινα για τον χαμό νοσηλευτή
ΤΡΑΓΙΚΗ είναι η κατάσταση στο 
Νοσοκομείο Διδυμοτείχου, κα
θώς μεγάλο ποσοστό του προ
σωπικού έχει «χτυπηθεί» από 
τον κορονοϊό. Σύμφωνα με την 
Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργα
ζομένων Δημοσίων Νοσοκομεί
ων (ΠΟΕΔΗΝ), οι 50 από τους 
220 υπαλλήλους του νοσοκο
μείου δεν εργάζονται, καθώς εί
τε νοσούν από τον ιό είτε βρί
σκονται σε καραντίνα.

ΓΓ αυτό τον λόγο το νοσο
κομείο έχει αναστείλει βασικές 
λειτουργίες του και -το κυριότε- 
ρο- η έλλειψη προσωπικού έχει 
αντίκτυπο στους ασθενείς, οι 
οποίοι δεν λαμβάνουν τη φρο- 
νπ'δα που θα έπρεπε. Σύμφωνα 
με πληροφορίες, καθώς επίση
μη ενημέρωση δεν έχει υπάρξει 
μέχρι στιγμής, από το προσωπι

κό έχουν νοσήσει ένας γιατρός, 
που νοσηλεύεται διασωληνω- 
μένος στο Νοσοκομείο Αλεξαν
δρούπολης, άλλος ένας γιατρός 
και ένας βοηθός θαλάμου, που 
νοσηλεύονται σε θαλάμους αρ- 
νηυκής πίεσης στο ίδιο νοσο
κομείο. Παράλληλα, στο πένθος 
έχει βυθίσει τη Φλώρινα ο θάνα
τος ενός 59χρονου που εργαζό
ταν ως νοσηλευτής στο νοσοκο
μείο της περιοχής. Μάλιστα, ο 
γιος του 59χρονου αποχαιρέτη
σε τον πατέρα του με ένα συγκι
νητικό μήνυμα: «Πατέρα, σε χά
σαμε νωρίς, αλλά ήσουν, είσαι 
και θα είσαι για πάντα παρών 
σας ψυχές μας! Ησουν ο καλύ
τερος άνθρωπος που είχα ποτέ 
στη ζωή μου! Μας στήριζες και 
μας αγαπούσες με όλη την αγά
πη και στοργή του κόσμου!

Πρόσφερες παντού βοήθεια, 
χαμόγελα και αισιοδοξία, όπου 
και αν βρισκόσουν! θα κοιτάζω 
τα άστρα όπως τα παρατηρού
σαμε μαζί με το τηλεσκόπιο και 
θα ξέρω όπ είσαι το πιο λαμπρό 
απ’ αυτά, για να μας φωτίζει τον 
δρόμο, και θα σου χαμογελάω!» 
έγραψε ο γιος του 59χρονου σε 
ανάρτησή του στα μέσα κοινωνι
κής δικτύωσης.

θύμα του κορονοϊού έπεσε 
και η ποδοσφαιρική ομάδα ΠΑΣ 
Λαμία, καθώς από τους ελέγ
χους που έγιναν την περασμέ
νη εβδομάδα διαπιστώθηκε όπ 
νοσούσαν από τον ιό εννέα πο
δοσφαιριστές. Πλέον βρίσκονται 
όλοι σε κατ’ οίκον περιορισμό, 
ενώ το ίδιο ισχύει και για όλους 
τους ανθρώπους που ανήκουν 
στο δυναμικό της ομάδας.
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ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ 

MoXis 4 otous 10 
uyeiovopiKous έχουν 
δηλώσει ότι θα 
εμβολιαστούν » ΣΕΛ. 8-9
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ΠΟΙΧΙΙΑ ΤΗΙΠΟΕΒΗΝ
Μόλις 4 στους 1 ο υγειονομικούς έχουν δηλώσει ότι θα εμβολιαστούν
ΕΠΙΦΥΛΑΚΤΙΚΟΙ εμφανίζονται γιατροί και νοσηλευτέε σχετικά με 
τον επικείμενο εμβολιασμού κατά του κορωνόι'ού, καθώε σύμφωνα 
με τα στοιχεία tns ΠΟΕΔΗΝ, μόλιε το 40% των υγειονομικών έχει 
δηλώσει, ότι θα συμμετέχει στον εμβολιασμό. Ωστόσο, πολλοί από 
όσουε δήλωσαν θετικοί στον εμβολιασμό, εξακολουθούν να προβλη
ματίζονται, με αποτέλεσμα να μην θεωρείται βέβαιο ότι θα συμμε- 
τάσχουν στην όλη διαδικασία. «Λένε 'ναι' για να εξασφαλίσουν το 
εμβόλιο λόγω έλλειψηε και έτσι να κερδίσουν χρόνο να σκεφτούν, 
τι θα πράξουν», αναφέρει χαρακτηριστικά ο ηρόεδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάληε Γιαννάκοε, επισημαίνονταε ότι με τέτοια ποσοστά δεν επι
τυγχάνεται ανοσία στο υγειονομικό προσωπικό. «Η βιασύνη στη 
καταγραφή, η καταγραφή των προσωπικών δεδομένων στη δήλω
ση επιθυμίαε, ο εξαναγκασμόε, οι πιέσειε των διοικούντων, έκαναν

κακό. Συνέβαλαν να επικρατήσουν σε ποσοστό οι αρνητέε του εμβο
λίου», αναφέρει χαρακτηριστικά ο κ. Γίαννάκοε.Όπωε επισημαίνει, 
τα χαμηλό ποσοστό συμμετοχήε στο νοσηλευτικό προσωπικό πρέπει 
να προβληματίσουν για τουε χειρισμούε που γίνονται καθώε τονίζει 
ότι οι εργαζόμενοι που πλήττονται περισσότερο δεν είναι πρόθυμοι 
να κάνουν το εμβόλιο, θεωρεί επιβεβλημένη την ενημέρωση του προ
σωπικού και εκτιμά πωε εάν επιμείνει το υπουργείο σε αυτή τη στά
ση, χωρίε ουσιαστική ενημέρωση, να είναι σίγουροι ότι ένα μεγάλο 
ποσοστό που τώρα εξέφρασαν την επιθυμία να εμβολιαστούν δεν θα 
το κάνουν. Σύμφωνα με τα στοιχεία τηε ΠΟΕΔΗΝ οι συμμετοχή ανό 
νοσοκομείο έχουν ωε εξήε:
Αττικό: 550 ΝΑΙ στουε 2.000
θριάσιο: 300 ΝΑΙ στουε 1.200 (συνεχίζεται η καταγραφή)

Ευαγγελισμόν 1.500 ΝΑΙ στουε 3.200 
Δρομοκαϊτειο: 226 στουε 618 
Γεννημάταε Αθηνών: 640 ΝΑΙ στουε 2.100 
ΕΛΠΙΣ: 250 ΝΑΙ στουε 750 
Νίκαια: 600 ΝΑΙ στουε 2.100 
Ιπποκράτειο Αθηνών: 660 στουε 1.300 
Εθνικό Κέντρο Αποκατάσταση: 100 ΝΑΙ στουε 250 
Άγιοε Ανδρέαε Πάτρα: 360 ΝΑΙ στουε 1.150 
Πανεπιστημιακό Λάρισαε: 720 ΝΑΙ στουε 1.820 
Νοσοκομείο Χαλκίδαν 320 ΝΑΙ στουε 620 
Νοσοκομείο Καβάλαε: 453 ΝΑΙ στουε 1.050 
Νοσοκομείο Χανίων: 500 ΝΑΙ στουε 1.226 
Ιπποκράτειο Θεσσαλονίκην 850 στουε 2.000
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Ντόμινο
Σωρεία συνδικαλιστικών 
διώξεων
Σωρεία συνδικαλιστικών διώξεων καταγγέλ

λουν τις τελευταίες μέρες οι δύο μεγάλες Ομο
σπονδίες των υγειονομικών του ΕΣΥ. η ΟΕΝΓΕ 
(νοσοκομειακοί γιατροί) και η ΠΟΕΔΗΝ (εργα
ζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία). Στο πλαίσιο 
αυτό, σύμφωνα με τις συνδικαλιστικές οργανώ
σεις των εργαζομένων στο ΕΣΥ. στο στόχαστρο 
της κυβέρνησης και των διοικητών των κατά τό
πους Υγειονομικών Περιφερειών (Υ.ΠΕ.) ή των 
διοικητών των νοσοκομείων έχουν μπει ο πρό
εδρος του Σωματείου Εργαζομένων του αντι- 
καρκινικού Νοσοκομείου "Άγιος Σάββας" Κώ
στας Καταραχιάς. αλλά και οι πρόεδροι των σω
ματείων των εργαζομένων στα νοσοκομεία της 
Έδεσσας και των Γιαννιτσών. Ελένη Σταυρακάκη 
και Σίμος Φωστηρόπουλος (είναι και μέλος του 
ΓΣ. της ΠΟΕΔΗΝ) αντίστοιχα.
Στη μεν πρώτη περίπτωση του προέδρου των 

εργαζομένων του “Αγίου Σάββα", του κ. Καταρα- 
χιά. η αναγκαοτική μετακίνησή του οτο "Σωτηρία" 
γίνεται σήμερα αιφνιδιαστικά, παρά το γεγονός 
ότι προστατεύεται από τον συνδικαλιστικό νόμο 
του 1982 (Ν. 1264). ενώ σε ό.τι αφορά τα δύο νο
σοκομεία της Πέλλας, η κ. Σταυρακάκη και ο κ. 
Φωτόπουλος διώκονται πειθαρχικά και ποινικά 
για δηλώσεις τους οτα ΜΜΕ. με τις οποίες ανα- 
δείκνυαν τα κενά και τα προβλήματα του νοσο
κομείου και του δημόσιου συστήματος υγείας 
στην αντιμετώπιση της πανδημίας.

Ποινικοποίησητης 
συνδικαλιστικής δράσης
Η ΠΟΕΔΗΝ καταγγέλλει «ποινικοποίηση 

της συνδικαλιστικής δράσης» και «επιχεί
ρηση φίμωσης κάθε φωνής που αντιδρά», 
και ζητάει την άμεση παύση κάθε ενέργει
ας δίωξης των συνδικαλιστών υγειονομι
κών, ενώ από την πλευρά της η ΟΕΝΓΕ κά
νει λόγο για «χυδαίο και αυταρχικό κατήφο
ρο», για «διώξεις και εκδικητικές μετακινή
σεις που εξαπολύει εναντίον τους η κυβέρ
νηση για να συγκαλύψει τις εγκληματικές 
της ευθύνες».
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ΠΕΘΛΝΛΝ ΑΚΤΙΝΟΦΥΣΙΚΟΣ ΚΑΙ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΣ

Τα εμβόλια προστατεύουν και από τη
ΑΘΗΝΑ, 22.

0
 πρόεδρος της Μόνιμης Επιτροπής Εμβολιασμών 
του Ινστιτούτου Ρόμπερτ Κοχ (RKI), ο 
λοιμωξιολόγος Τόμας Μέρτενς, εκτιμά ότι 
«σύμφωνα με την παρούσα φάση των ερευνών, τα 

υπάρχοντα εμβόλια προσφέρουν προστασία και από 
τη νέα παραλλαγή του κορωνοϊού».
Όπως εξήγησε, προς το παρόν δεν υπάρχει κάποια 
συγκεκριμένη ένδειξη ότι το εμβόλιο δεν είναι πλέ
ον αποτελεσματικό απέναντι στη νέα παραλλαγή του 
ιού. Ωστόσο, υπογράμμισε πως απαιτούνται περαιτέρω 
έρευνες για να καταστεί αυτή η διατύπωση αξιόπιστη. 
«Και οι έρευνες αυτές διεξάγονται επί του παρόντος, 
για παράδειγμα στο Ηνωμένο Βασίλειο, αλλά και στη 
Biontech στπ Γερμανία» δήλωσε ο Μέρτενς σε συνέ
ντευξή του η οποία θα δημοσιευτεί στο αυριανό φύλλο 
της οικονομικής εφημερίδας «Handelsbiatt». 0 Μέρ
τενς αναμένει «πιο αξιόπιστα αποτελέσματα σε 14 
ημέρες. Μέχρι τότε, πρέπει να παραμείνουμε ήρεμοι. 
Η αναστάτωση δεν βοηθά κανέναν σε τίποτα. Ωστό
σο, ορισμένα πράγματα δεν μπορούν να δοκιμαστούν 
καθόλου σε ένα εργαστήριο. Για παράδειγμα, πρέπει 
να παρατηρηθεί εάν άτομα που είχαν ήδη μολυνθεί 
από τον κορωνοϊό την άνοιξη μπορούν να μολυνθούν 
εκ νέου από τη μετάλλαξή του και, πάνω απ' όλα, αν 
μπορούν να ασθενήσουν ξανά» κατέληξε.

Πέθαναν ακχινοφυσικός 
και αστυνομικός
Ακόμη μία γιατρός έχασε τη μάχη με τον κορωνοϊό

την Τρίτη, όπως έγινε γνωστό από την ΠΟΕΔΗΝ. Πρό
κειται για 53χρονη ακτινοφυσικό, που εργαζόταν στο 
νοσοκομείο «θεαγένειο».
Ήταν μητέρα δύο παιδιών και δεν έπασχε από υπο
κείμενο νόσημα. Μέχρι τώρα έχασαν τη ζωή τους 
από τον κορωνοϊό 16 άνθρωποι που εργάζονται στα 
νοσοκομεία της χώρας μας. Η άτυχη γυναίκα νοση
λευόταν διασωληνωμένη στη ΜΕΘ του νοσοκομείου 
«Παπαγεωργίου» επί αρκετές μέρες.
Επίσης μετά από έναν μήνα «μάχης» με τον κορωνοϊό 
ένας αστυνομικός έχασε τη ζωή του στη Θεσσαλονί
κη. Σύμφωνα με τις πληροφορίες πρόκειται για τον 
54χρονο υποδιοικητή του Τμήματος Χορτιάτη - Πυ
λαίας. Όπως αναφέρουν οι πληροφορίες, ο αστυνο
μικός εμφάνισε συμπτώματα κορωνοϊού στα μέσα 
Νοεμβρίου.

μετάλλαξη του ιού
Η κατάστασή του επιδεινώθηκε και χρειάστηκε να νο
σηλευτεί στο νοσοκομείο.
Εκεί, μετά από μάχη ενός και πλέον μήνα δεν τα κα- 
τάφερε και υπέκυψε. Αυξήθηκαν, σε σχέση με χθες, 
τα κρούσματα κορωνοϊού, καθώς καταγράφηκαν 853 
νέες μολύνσεις. Η Αττική παραμένει «πρωταθλήτρια» 
στα κρούσματα, καθώς ανιχνεύτηκαν 242 νέα, ενώ 
ακολουθεί η Θεσσαλονίκη με 179 κρούσματα. Ανησυ
χία για τα 47 κρούσματα σε Λάρισα καιΈβρο. 
Σύμφωνα με τον ΕΟΔΥ «από σύνολο των 853 νέων 
κρουσμάτων του νέου ιού στη χώρα, 16 είναι εισαγό- 
μενα και 9 εντοπίστηκαν κατόπιν ελέγχων στις πύλες 
εισόδου της χώρας. Στη Μαγνησία ο ΕΟΔΥ κατέγραψε 
14 νέα κρούσματα.
Σταθερά σε τριψήφια νούμερα, αν και αυξημένα από 
χθες, παραμένουν τα κρούσματα για πέμπτη συνεχό
μενη μέρα, ενώ για πρώτη φορά μετά από πολύ καιρό 
οι διασωληνωμένοι έπεσαν κάτω από τους 500.Έντονο 
προβληματισμό και ανησυχία προκαλεί και σήμερα ο 
αριθμός των θανάτων, αυξημένος σε σχέση με χθες, 
Δευτέρα.
Συγκεκριμένα, σήμερα ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 853 νέα 
κρούσματα του νέου ιού στη χώρα, εκ των οποίων 
9 εντοπίστηκαν κατόπιν ελέγχων στις πύλες εισόδου 
της χώρας.
Έτσι, ο συνολικός αριθμός των κρουσμάτων είναι 
132.430, εκ των οποίων το 52,5% άνδρες, ενώ 5.248 
(4%) θεωρούνται σχετιζόμενα με ταξίδι από το εξω
τερικό και 38.804 (29,3%) είναι σχετιζόμενα με ήδη 
γνωστό κρούσμα.
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κομείο Αλεξανδρούπολη και οι άλλοι δύο 
υγειονομικοί υπάλληλοι βρίσκονται στη 
μονάδα αρνητικήε πίεσηε του ίδιου νοσο
κομείου.

«Η κατάσταση στο Νοσοκομείο Δι
δυμοτείχου είναι εκτόε ελέγχου. Στουε 
220 υπαλλήλουε που διαθέτει, οι 50 εί
ναι εκτόε υπηρεσίαε», τονίζει ο πρό- 
εδροε τηε ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάληε Γ ιαννά- 
kos και συμπληρώνει: «Υπάρχει μεγάλη 
ενδονοσοκομειακή διασπορά του ιού που 
ξεκίνησε από τη χειρουργική κλινική. Βρέ
θηκαν 14 νοσηλευόμενοι ασθενείε θετικοί 
στη χειρουργική κλινική και σχεδόν όλο το 
προσωπικό τηε. Κάποιοι εμφάνισαν συμ
πτώματα και έτσι ξεκίνησε η ιχνηλάτηση. 
Δεν γίνονταν τεστ προληπτικά στο προσω
πικό. Ο ιόε σιγόβραζε αρκετέε ημέρεε στο 
νοσοκομείο. Μοριακόε αναλυτήε δεν 
υπάρχει στο νοσοκομείο. Λαμβάνουν δείγ
ματα για μοριακά τεστ Δευτέρα, Τετάρτη 
και Παρασκευή, τα οποία αποστέλλουν για 
ανάλυση στο Νοσοκομείο Αλεξανδρούπο- 
ληε και αργούν ημέρεε να πάρουν τα απο
τελέσματα. Η διεκπεραίωση των ασθενών 
που εισάγονται γίνεται με rapid teat».

Μάλιστα καταγγέλλει πωε στην παθο
λογική κλινική νοσηλεύονται στον ίδιο χώ
ρο, σε ξεχωριστούε θαλάμουε, παθολογι
κά περιστατικά ύποπτα και θετικά κρού
σματα κορονοϊού. Τέλοε υπογράμμισε τιε 
σημαντικέε ελλείψειε προσωπικού. «Ειδι
κά τώρα είναι αδύνατη η ασφαλήε λειτουρ
γία του λόγω τηε απουσίαε των 50 συνα
δέλφων που νοσούν ή είναι σε καραντίνα», 
σημείωσε.

Ektos unnpeoias βγήκαν 50 εργαζόμενοι 
στο νοσοκομείο λόγω κορονοϊού

Συναγερμός στο Διδυμότειχο
ΤΡΑΓΙΚΗ είναι η κατάσταση, που καταγρά
φεται στο νοσοκομείο Διδυμοτείχου, με 
την Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων Δημοσίων Νοσοκομείων να τονίζει ότι 
έχουν ξεφύγει τα πράγματα λόγω κορονοϊ- 
ού. Πριν από λίγεε ημέρεε είχαν καταγρά

φει 40 εργαζόμενοι θετικοί στον ιό και, 
σύμφωνα με τον τελευταίο απολογισμό τηε 
ΠΟΕΔΗΝ, ο αριθμόε έφτασε πλέον τουε 
50, ενώ 3 εξ αυτών, δύο γιατροί και έναε 
βοηθόε θαλάμου, νοσηλεύονται. Ο έναε 
γιατρόε είναι διασωληνωμένοε στο Νοσο

Διασωληνωμένοι δύο γιατροί και έναε βοηθόε θαλάμου
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□
 ΣΤΗ ΧΩΡΑ μας στις 26 Δεκεμβρίου θα ξεκινήσουν οι εμ
βολιασμοί στην Αθήνα και μία ημέρα μετά στη Θεσσαλονί

κη. Οι πρώτοι εμβολιασμοί θα γίνουν σε πέντε νοσοκομεία ανα
φοράς στην πρωτεύουσα και αμέσως μετά στη Θεσσαλονίκη.

ζωντανός. Από την άλλη, επιβάλλει αυστηρά μέτρα στις εκκλησί
ες, με 25 άτομα ανά λειτουργία στους ενοριακούς ναούς και έως 
και 50 στους μητροπολιτικούς, ενώ το ασφαλές όριο έχει οριστεί 
στα 15 τ.μ. ανά άτομο.

| ΜΙΛΩΝΤΑΣ στη Βουλή ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ ΑλέξηςΤσί- 
1 πρας προανήγγειλε ότι μέσα στις επόμενες μέρες πρόκειται 

να καταθέσει αίτημα για προ ημερήσιας συζήτηση στη Βουλή για 
τα θέματα της Δημοκράτίας και της διαφάνειας στην υπόθεση της 
πανδημίας. Στην παρέμβασή του αυτή τόνισε ότι «...η Δημοκρατί
α δεν μπορεί να μπει σε καραντίνα, η κυβέρνηση εκμεταλ
λεύεται την έκτακτη κατάσταση της πανδημίας για 
να ψηφίζει δίχως διαβούλευση και δημοσιότητα 
εξυπηρετήσεις σε συμφέροντα, που σε άλλες 
περιπτώσεις δεν θα μπορούσαν να περάσουν 
ούτε από το καφενείο της Βουλής».

ΥΠΟΣΤΗΡΙΖΕΙ ο δήμαρχος Αθηναίων Κώστας Μπακογιάν- 
νης ότι «ο Μεγάλος Περίπατος δεν κόστισε ούτε ένα ευρώ» 

αφού, όπως λέει ο ίδιος, ο αστικός εξοπλισμός που χρησιμοποι
ήθηκε θα βρει τη θέση του στις γειτονιές της πόλης!!! Μάλιστα 
τόνισε πως «ο Μεγάλος Περίπατος μπαίνει σταδιακά στη δεύτε

ρη φάση, ώστε να ολοκληρωθεί το παζλ που λέγεται Αθή
να» και εξήγησε πως «υπάρχει σχέδιο, το οποίο προ-

1
ΜΑΛΙΣΤΑ αναφέρθηκε και στον ίδιο 
τον πρωθυπουργό, σημειώνοντας 

ότι πρέπει να δώσει εξηγήσεις ο Μητσο- 
τάκης, ενώ στη δημοσιότητα θα δοθούν 
και οι συμβάσεις που έχουν συναφθεί, 
υποστηρίζοντας παράλληλα ότι η εμμονή
της κυβέρνησης «στην κατάπνιξη κάθε δι- ______________
αφορετικής φωνής που της κάνει κριτική, 
με στοιχεία και γεγονότα, είναι πρωτοφανής όχι μόνο στα χρονι
κά της ελληνικής Δημοκρατίας αλλά και σπάνια για τη δημοκρα
τική παράδοση της Ευρώπης». Αναμένεται μεγάλη σύγκρουση...

ΕΠΑΝΗΛΘΑΝ οι φήμες περί ανασχηματισμού της κυβέρ
νησης που, όπως λένε, θα έχει μετακινήσεις, αποχωρήσεις 

αλλά και είσοδο νέων προσώπων. Όσο περνάνε οι μέρες και δεν 
ξεκαθαρίζει το θέμα τόσο αυξάνονται οι πιέσεις των ενδιαφερο
μένων για υπουργικό θώκο. Την ίδια ώρα πιέσεις ασκούνται για 
αξιοποίηση κοινοβουλευτικών στελεχών από τη «γαλάζια» Κ.Ο. 
και έτσι διατυπώνονται απόψεις για να χρησιμοποιηθούν καθα
ρόαιμοι δεξιοί που θα συσπειρώνουν τους οπαδούς του κόμμα
τος, ενώ δημιουργείται και μια τάση κατά του μεγάλου αριθμού 
εξωκοινοβουλευτικών υφυπουργών, ώστε να μειωθούν και στη 
θέση τους να χρησιμοποιηθούν έμπειροι βουλευτές.

ηυδέν μονιμότερο*
ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟΝ δήμαρχο της Αθή
νας, «ο Μεγάλος Περίπατος θα ολοκλη

ρωθεί σε δύο φάσεις. Η πρώτη φάση σε λίγο 
ολοκληρώνεται. Η δεύτερη φάση θα γίνει μέσα 
στο 2021, οπότε αρχίζουν τα μόνιμα έργα. Ο 

ψτ Μεγάλος Περίπατος είναι τέσσερα πράγματα: Η 
^ διαπλάτυνση της Ερμού, το Σύνταγμα, η Βασιλίσ- 

σης Όλγας και η Πανεπιστημίου. Αυτή τη στιγμή το 
Μετσόβιο ολοκληρώνει την αξιολόγηση για τον Μεγάλο 

Περίπατο, μελετά τα πάντα, και μετά θα προχωρήσουμε. Είναι 
ένα κομμάτι της ανάπλασης. Είναι πολλά αυτά που συνθέτουν το 
πάζλ που λέγεται Αθήνα». Ετοιμαστείτε για νέες γκρίνιες.

ΕΞΑΛΛΟΙ εμφανίζονται στο Μέγαρο Μαξίμου με τονΣΚΑΪ 
και την αναφορά του στη Μαρέβα Μητσοτάκη ως «υπέρ- 

κομψη» που θα κάνει το εμβόλιο. Στην κυβέρνηση θεωρούν ότι η 
όλη υπόθεση, που έχει πάρει διαστάσεις φωτιάς στα μέσα κοινω
νικής δικτύωσης, ήταν προβοκάτσια και απαιτούν από τα στελέχη 
του σταθμού να εντοπίσουν τον υπαίτιο και να τον απολύσουν!

1
 ΓΙΑΤΙ όμως απέκλεισαν με τέτοια ευκολία το γεγονός της 
εσκεμμένης αποθέωσης της συζύγου του πρωθυπουργού; 

Εάν έπαιζε σε κάποιο αντικυβερνητικό κανάλι τέτοια λεζάντα, λο
γικό ήταν να το θεωρήσουν προβοκάτσια. Αλλά στον ΣΚΑΪ έχουμε 
ακούσει και χειρότερα. Λέγεται πάντως ότι το «γαλάζιο» επικοινω- 
νιακό επιτελείο επικοινώνησε με τον σταθμό του Φαλήρου και ζή
τησε άμεσα την απόλυση του ατόμου που φέρει την ευθύνη.

□
 Ο ΣΥΝΩΣΤΙΣΜΟΣ στα Μέσα Μαζικής Μεταφοράς γίνεται 
μέρα με τη μέρα όλο και πιο ασφυκτικός την ώρα που η κυ

βέρνηση δείχνει αδιαφορία και επιβάλλει περιοριστικά μέτρα μό
νο σε συγκεκριμένα σημεία. Η Ν.Δ. θα πρέπει να βάλει ένα τέλος 
στον συνωστισμό που παρατηρείται σε όλη τη διάρκεια της παν
δημίας μέσα σε ΜΜΜ με τον κίνδυνο της έξαρσης να παραμένει

Β
ΣΕ ΟΣΟΥΣ δεν αρέσει η πολιτική Τσίπρα να σηκωθεί να 
φύγει από το κόμμα, διαμηνύει ο πρώην γραμματέας 
Στρατηγικού Σχεδιασμού Νίκος Καρανίκαςϋ! Μάλιστα επιση

μαίνει πως «η Αριστερά δεν ήθελε να κυβερνήσει!», ενώ σχολι
άζει για την εσωστρέφεια του ΣΥΡΙΖΑ πως «όσοι σύντροφοι 
και συντρόφισσες έχουν διαφορετική άποψη, καλό είναι να 
βγαίνουν με μία διακριτικότητα. Γιατί ο λαός δεν ενδιαφέρεται 
τι λέει ο δεύτερος και ο τρίτος σε ένα κόμμα, τον ενδιαφέρει τι 
είναι αυτό που έχουμε συμφωνήσει! Αυτός που εκπροσωπεί 
το κόμμα μας είναι ο πρόεδρός μας Αλέξης Τσίπρας. Όποιος 
διαφωνεί μαζί του, στα κομματικά όργανα ας το πει. Όποιος 
θέλει να τον βρίζει, μπορεί να φύγει! Δεν χρειαζόμαστε αν
θρώπους που θα βρίζουν ή θα συκοφαντούν τον εκπρόσωπό 
μας» ξεκαθαρίζει.

□
 ΑΠΙΣΤΕΥΤΟ κι όμως αληθινό... Η μητσοτακική συμπερι
φορά δεν έχει όρια. Μετά τη βόλτα του πρωθυπουργού 

στην Πάρνηθα και πολλά ακόμη, τώρα επιπλήττεται φωτογρά
φος επειδή του γύρισε την πλάτη. Ο φωτορεπόρτερ Άγγελος Κα- 
λοδούκας κατήγγειλε με ανάρτηση στο Facebook πως το Προε
δρείο της Βουλής απέστειλε τη «φρουρά» για να τον επιπλήξει 
την ώρα που μάζευε τον φωτογραφικό του εξοπλισμό, καθώς εί
χε γυρισμένη την πλάτη του στον Κυριάκο που μιλούσε εκείνη 
την ώρα στο βήμα.

□
 Η ΣΤΑΣΗ του Καλοδούκα κατά τη συζήτηση του προϋπο
λογισμού του 2021 στη Ολομέλεια της Βουλής θεωρήθηκε 

ως ασεβής απέναντι στον πρωθυπουργό. Κατά την αποχώρηση 
του φωτορεπόρτερ από το κτήριο της Βουλής, το όνομά του και 
το περιστατικό σημειώθηκαν στο βιβλίο εισόδου. Τι άλλο θα δού
με πια;
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□
 ΑΠΛΗΡΩΤΑ παραμένουν τα ξενοδοχεία που φιλοξένησαν 
κρούσματα Covid-19, αφήνοντας ακόμα μία φορά έκθετο 

τον Χάρη Θεοχάρη αλλά και το υπουργείο Οικονομικών. Παρά 
τη δέσμευση του υπουργού Τουρισμού ότι έως το τέλος Οκτω
βρίου θα είχαν εξοφληθεί οι ξενοδόχοι, κάτι τέτοιο δεν έχει συμ
βεί, όπως επισημαίνει σε επιστολή της η Πανελλήνια Ομοσπον
δία Ξενοδόχων.

□
 ΑΡΝΗΤΙΚΟ κλίμα στο υγειονομικό προσωπικό έχουν 
δημιουργήσει οι χειρισμοί της κυβέρνησης σχετικά με 

το θέμα του εμβολιασμού. Σύμφωνα με πηγές της ΠΟΕΔΗΝ, 
η συμμετοχή των υγειονομικών για να κάνουν το εμβόλιο μέ
χρι και σήμερα είναι αρκετά μικρή, ενώ μάλιστα, όπως αναφέ
ρουν, περίπου μόνο το 20% των υγειονομικών στην Αθήνα 
έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον για να κάνουν το εμβόλιο. Οι 
γιατροί είναι ξεκάθαρα υπέρ του εμβολιασμού κατά της 
Covid-19, ενώ θεωρούν απαράδεκτες τις πιέσεις υπό τον φό
βο των πειθαρχικών κυρώσεων.

□
 ΑΠΑΝΤΗΣΗ σε «ειρωνική» - όπως τη χαρακτήρισε - 
ανάρτηση του καθηγητή Ηλία Μόσιαλου προς το πρό

σωπό του, αναφορικά με μονοκλωνικά φάρμακα, έδωσε ο 
Παύλος Πολάκης. «Έγραψε ο Μόσιαλος μια ειρωνική - και 
καλά - ανάρτηση, υπονοώντας απάντηση σε μένα για αυτά 
που είπα για την αναγκαιότητα εξασφάλισης και για τους 
ασθενείς στη χώρα μας των δυο θεραπειών που έχουν πάρει 
έκτακτη έγκριση από τον FDA! Επειδή η σχέση του Μόσια
λου με τη μάχιμη βαριά κλινική ιατρική είναι σε θεωρητικό 
επίπεδο, παραθέτω ως απάντηση στην ανάρτησή του τη συ
νέντευξη του καθηγητή Κλινικής Φαρμακολογίας του ΑΠΟ 
κυρίου Δημήτρη Κούβελα άνευ σχολίων, γιατί θα ξεφύγω. 
Όλοι γνωριζόμαστε σε αυτή τη μικρή χώρα, Μόσιαλε. Πώς 
ξεκινήσαμε και πού και πώς φτάσαμε...» σημειώνει ο Παύλος 
Πολάκης.

Β
 ΑΝΑΤΡΕΠΕΙ τα μέχρι τώρα δεδομένα για τις παρενέργειες 
του εμβολίου της Pfizer-BioNTech το αμερικανικό κέντρο 

ελέγχου λοιμωδών νοσημάτων (CDC). Σύμφωνα με την εβδομα
διαία έκθεσή του για την πρόοδο των εμβολιασμών στις ΗΠΑ, το 
CDC αναφέρει ότι οι περιπτώσεις σοβαρών παρενεργειών μέχρι 
και την Παρασκευή έφτασαν τις 3.150! Αυτό έρχεται σε αντίθεση 
με τα μέχρι τώρα δεδομένα για τα συμβάντα παρενεργειών έντο
νης αλλεργικής αντίδρασης (αναφυλαξία), τα οποία ανέρχονταν 
σε εννέα.

Οι φήμες λένε ότι».
...αυτό που απασχολεί τον πρωθυπουργό για τον ανα
σχηματισμό είναι κυρίως το θέμα του χρόνου που 
πρέπει να γίνει. Όλοι λένε ότι εξαρτάται από δύο ζη
τήματα: από τον εμβολιασμό για την Covid-19 και από 
το ταμείο ανάκαμψης. Δηλαδή από το πότε θα αρχίσει 
να φαίνεται μια ύφεση στην πανδημία και μια μορφή 
ανάκαμψης στην οικονομία.

...με ενδιαφέρον στελέχη από τα κόμματα της αντι
πολίτευσης παρακολουθούν το θέμα του ανασχημα
τισμού, γιατί από τη φύση του και τις αλλαγές που θα 
γίνουν θα διαφανεί αν θα είναι εκλογικός ή όχι.

□
 ΣΥΜΦΩΝΑ όμως με τον CDC, τα συμβάντα έχουν φτάσει 
στα 3.150. Όπως αναφέρει στο υπόμνημά του, αυτά αφο

ρούν άτομα «τα οποία είναι αδύνατο να πραγματοποιήσουν καθη
μερινές δουλειές και δραστηριότητες, δεν μπορούν να εργαστούν 
και απαιτείται παρακολούθηση από γιατρό ή επαγγελματία του 
χώρου της Υγείας». Η εξάπλωση των περιστατικών αναφυλαξίας 
στις ΗΠΑ είναι ταχύτατη και συμβαδίζει ανάλογα με την πρόοδο 
του εμβολιασμού.

Π
ΟΣΟ ΠΑΕΙ ΓΙΝΕΤΑΙ ΚΑΙ... ΚΑΛΥΤΕΡΟ.Το Ιράν καταδίκα
σε τις αμερικανικές κυρώσεις του νόμου CAATSA στην 
Τουρκία και στέκεται δίπλα «στον λαό της και στην κυβέρνηση», 

δήλωσε ο υπουργός Εξωτερικών της Ισλαμικής Δημοκρατίας Μο- 
χαμάντΤζαβάντ Ζαρίφ. Η Άγκυρα τιμωρήθηκε επειδή αγόρασε και 
δοκίμασε το ρωσικό αντιαεροπορικό πυραυλικό σύστημα S-400.

Β
ΟΙΡΑΝΟΣ υπουργός Εξωτερικών Ζαρίφ αναφέρει επίσης, 
σε tweet του, ότι οι ΗΠΑ έδειξαν «τον εθισμό τους στις κυ
ρώσεις και περιφρόνηση για το Διεθνές Δίκαιο» στοχεύοντας την 

Τουρκία, ενώ εξέφρασε την υποστήριξή του στη χώρα. Σημειώνε
ται ότι αναφορά σε παραβίαση του Διεθνούς Δικαίου έγινε τόσο 
από τον Ρώσο υπουργό Εξωτερικών Σεργκέι Λαβρόφ όσο και από 
την εκπρόσωπο του αζερικού υπουργείου Εξωτερικών, που επί
σης καταδίκασε τις κυρώσεις.
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